
Komárom Város Polgármesteri Hivatala     
2900 Komárom, Szabadság tér 1. 
 
Szám: 1- 78/2012. 
 

JEGYZİKÖNYV 
 
 
Készült Komárom Város Képviselı-testülete 2012. május 23-án megtartott ülésén. 
 
Jelen vannak:   a csatolt jelenléti ív szerint, 

és a Polgármesteri Hivatal elıterjesztések szerinti illetékes munkatársai 
 
Dr. Molnár Attila: Köszönti az ülésen megjelent képviselıket, a hivatal munkatársait. 
Megállapítja, hogy az ülés határozatképes jelen van 11 fı képviselı. 
 
Elmondja, hogy a meghívó napirendjeihez módosító javaslata van az alábbiak szerint: 
 
Napirendrıl levételre javasolja a 72-es technika számot viselı „A személyes gondoskodást 
nyújtó szociális ellátások térítési díjairól szóló önkormányzati rendeletének megalkotásáról.” 
szóló 2-es napirendi pontot, amely majd késıbbi ülésen kerül megtárgyalásra. 
 
Felvételre javasolja Babják Csaba képviselı úr önálló képviselıi indítványát, amelyet a 
képviselı-társak az ülés elıtt kaptak meg. Ez az indítvány, „Dániel Péter ügyvéd közszereplı, 
nem kívánatos személyé nyilvánítása.” címet viseli. Más módosító javaslata nincs. 
 
Megkérdezi, hogy van-e módosító javaslata a képviselı-testület tagjai részérıl az elızetesen 
megküldött meghívó napirendjeihez képest? – megállapítja, hogy nincs. 
 
Kérése a képviselı-társakhoz, hogy szavazzanak a 2-es napirendi pont, vagyis a 72-es 
technikai számot viselı „A személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díjairól 
szóló önkormányzati rendeletének megalkotásáról.” szóló napirend levételérıl. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 10 igen szavazattal a 72-es technikai számot 
viselı „A személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díjairól szóló 
önkormányzati rendeletének megalkotásáról.” szóló napirend levételét elfogadja. 

 
 
Dr. Molnár Attila: Kéri, hogy szavazzanak, Babják Csaba képviselı úr önálló képviselıi 
indítványának a napirendre való felvételérıl. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 10 igen és 1 tartózkodási szavazattal Babják 
Csaba képviselı úr önálló képviselıi indítványának, a napirendre való felvételét 
elfogadja. 

 
Dr. Molnár Attila: Kéri, hogy szavazzanak a módosított napirendek elfogadásáról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal a napirendeket az alábbiak 
szerint elfogadja: 
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Napirendek felsorolása: 
 
1. napirend:  Elıterjesztés Komárom Város Önkormányzat Vagyonrendeletének  
             megalkotásáról. 
                      Elıadók:  Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné Dr. Taár Izabella jegyzı 
2. napirend:  Elıterjesztés az Önkormányzati Szabálysértési rendelkezések hatályon kívül 

helyezésérıl. 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
3. napirend:  Elıterjesztés a 2012. évi beruházások, felújítások ütemezési tervének, - az 

önkormányzat likviditása figyelembe vételével. 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
4. napirend:  Elıterjesztés Komárom Város Környezetvédelmi Programjának 

felülvizsgálatához a szınyi városrészre vonatkozó kiegészítés. 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
5. napirend:  Beszámoló a Komárom Város Önkormányzat közoktatási intézményeinek 

végzett tevékenységükrıl. 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
6. napirend:  Beszámoló Komárom Város Önkormányzata 2011. évi gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatai ellátásának értékelésérıl. 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
7. napirend:  Beszámoló a Komárom Szociális Közalapítvány közhasznúsági jelentésérıl. 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
8. napirend:  Beszámoló a Komáromi Közgyőjteményi Közalapítvány közhasznúsági 

jelentésérıl. 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
9. napirend:  Beszámoló a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti 

fontosabb eseményekrıl, tárgyalásokról, intézkedésekrıl, az önkormányzati 
beruházások állásáról, az önkormányzat likviditási helyzetérıl, az 
önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseirıl, kérdésekrıl, 
bejelentésekrıl. 

                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
10. napirend:  Elıterjesztés Komárom Város Képviselı-testület 270/2009. (XII.10.) számú 

határozatának 2012. évben történı Pénzügyi helyzetérıl. 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
11. napirend:  Elıterjesztés Komárom, Mártírok útja 4-6. alatti társasház ZBR nyertes 

pályázat támogatásáról. 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
12. napirend:  Elıterjesztés Komárom Város Rendezési Tervének módosítására a 13-as út 

fejlesztése céljából. 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
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13. napirend:  Elıterjesztés a TIOP 3.4.2-11/1 – Önkormányzati, állami, egyházi, nonprofit 

fenntartású bentlakásos intézmények korszerősítése c. projekt bekerülési 
költsége, illetve a TÁMOP 3.2.13-12/1 – Kulturális intézmények részvétele a 
tanórán kívüli nevelési feladatok ellátásában címő és a TÁMOP-5.6.1/B-12 - A 
bőnmegelızés szempontjából kiemelten fontos bőnelkövetı vagy bőnelkövetés 
szempontjából veszélyeztetett gyermek- és fiatalkorúak segítése címő projektek 
támogatásáról. 

                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
14. napirend:  Elıterjesztés a 2012. évi költségvetés oktatási alapjának felosztásáról. 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
15. napirend:  Elıterjesztés az Óperenciás Waldorf Óvoda megszüntetésérıl. (II. forduló) 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
16. napirend:  Beszámoló az óvoda és általános iskolai beíratások eredményeirıl. 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
17. napirend:  Elıterjesztés Komárom Város Polgármesteri Hivatal aljegyzıi munkakör 

betöltésére pályázat kiírás. 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
 
 
Zárt ülés napirendi pontja: 
 
18. napirend:  Elıterjesztés Komárom Város Pedagógiai Díjának odaítélésérıl. 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
19. napirend:  Elıterjesztés a kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Komáromi Televízió 

Nonprofit Kft. 2011. évi mérlege jóváhagyásáról, 2012. évi üzleti tervének 
elfogadásáról, és vezetıje kinevezésének meghosszabbításáról, alapító 
okiratának módosításáról. 

                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
20. napirend:  Elıterjesztés a kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Komáromi Kulturális, 

Sport és Szabadidı Nonprofit Kft. 2011. évi mérlege jóváhagyásáról, 2012. évi 
üzleti tervének elfogadásáról, és vezetıje kinevezésének meghosszabbításáról, 
alapító okiratának módosításáról. 

                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
21. napirend:  Elıterjesztés a kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Komturist-Komárom 

Kft. 2011. évi mérlege jóváhagyásáról, 2012. évi üzleti tervének elfogadásáról, 
és vezetıje kinevezésének meghosszabbításáról, alapító okiratának 
módosításáról. 

                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
22. napirend:  Elıterjesztés a kizárólagosan önkormányzati érdekeltséggel mőködı 

Komthermal Kft. 2011. évi mérlegérıl, a 2011. évi eredményérıl, 2012. évi 
üzleti tervének elfogadásáról, és vezetıje kinevezésének meghosszabbításáról, 
alapító okiratának módosításáról. 

                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
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23. napirend:  Elıterjesztés a kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Saxum Kft. 2011. évi 
mérlege jóváhagyásáról, 2012. évi üzleti tervének elfogadásáról, és vezetıje 
kinevezésének meghosszabbításáról, alapító okiratának módosításáról. 

                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
24. napirend:  Elıterjesztés a kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Távhı Kft. 2011. évi 

mérlege jóváhagyásáról, 2012. évi üzleti tervének elfogadásáról, és vezetıje 
kinevezésének meghosszabbításáról, alapító okiratának módosításáról. 

                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
25. napirend:  Elıterjesztés a kizárólagosan önkormányzati érdekeltséggel mőködı Vizák Kft. 

2011. évi mérlegérıl, a 2011. évi eredményérıl, 2012. évi üzleti tervének 
elfogadásáról, és vezetıje kinevezésének meghosszabbításáról, alapító 
okiratának módosításáról. 

                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
26. napirend:  Klapka György Lakásszövetkezet pénzügyi és szakmai beszámolója a 

komáromi antennarendszer üzemeltetésérıl. 
                       Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
 
 
1. napirend: 
Elıterjesztés Komárom Város Önkormányzat Vagyonrendeletének megalkotásáról. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy az összbizottság ezt a napirendet megtárgyalta és 
elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a képviselı-testületnek. 2012. év január 1-jén a 
Nemzeti Vagyonról szóló törvény hatályba lépett, amely érinti az önkormányzati vagyont. Az 
önkormányzati vagyonra, a törzsvagyonra, az üzleti vagyonra osztja fel a korábbi osztályozást 
a vagyoni körben, amely által megváltozik a rendelet formai szerkezete. Megkérdezi, hogy 
van-e szóbeli kiegészítése az elıterjesztınek? – megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy 
van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a napirenddel kapcsolatban? – 
megállapítja, hogy nincs. 
Kéri, hogy foglaljanak állást a rendelet-tervezetrıl. 
 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi rendeletet 
megalkotja: 

 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testületének 
12/2012. önkormányzati rendelete 

az Önkormányzat vagyonáról, a vagyonnal való rendelkezés 
és vagyonkezelés szabályairól 

 
                                                               /A rendelet szövege a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
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2. napirend: 
Elıterjesztés az Önkormányzati Szabálysértési rendelkezések hatályon kívül helyezésérıl. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy szintén törvényváltozás kapcsán írja elı az 
önkormányzatoknak a szabálysértési rendelkezésekrıl szóló rendelet hatályon kívül 
helyezését. 2012. évi II. törvény írja elı azt, hogy május 31-ig hatályon kívül kell helyezni a 
korábbi önkormányzati rendeletben meghatározott szabálysértési rendelkezéseket, hiszen egy 
átfogó törvény szabályozza már ezt a területet. Az összbizottság ezt a napirendet szintén 
megtárgyalta és elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a képviselı-testületnek. 
Megkérdezi, hogy van-e szóbeli kiegészítése Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı asszonynak az 
elterjesztéssel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, 
észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl az elıterjesztéssel kapcsolatban? – megállapítja, 
hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a rendelet-tervezetrıl. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi rendeletet 
megalkotja: 

 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testületének 
13/2012. önkormányzati rendelete 

az Önkormányzati Szabálysértési rendelkezések hatályon kívül helyezésérıl 
 
                                                               /A rendelet szövege a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
 
3. napirend: 
Elıterjesztés a 2012. évi beruházások, felújítások ütemezési tervének, - az önkormányzat 
likviditása figyelembe vételével. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e szóbeli kiegészítése az elıterjesztıknek a 
napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Elmondja, hogy korábban a 
költségvetésben szereplı felújítások, beruházásoknak az ütemezési rendjét tartalmazza a 
melléklet, amely jogszabályi kötelezettsége a képviselı-testületnek, hogy ezt megalkossa, 
csak úgy, mint a közbeszerzési tervet. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel a képviselı-
testület tagjai részérıl az elıterjesztéssel kapcsolatban? Megadja a szót Hornig Rudolfné 
alpolgármester asszonynak. 
 
Hornig Rudolfné: Kiegészítésképpen elmondja, hogy a két beruházás folyamatban van, tehát a 
védınıi épület kialakítása és a Színes Óvoda tornatermének a bıvítése. A karbantartási és 
egyéb munkák pedig a Saxum Kft. által vannak folyamatban. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Hornig Rudolfné alpolgármester asszony kiegészítését. 
Megkérdezi, hogy van-e egyéb kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a 
napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. 
Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
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- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 
 
70/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
Komárom Város Képviselı-testülete elhatározta, hogy elfogadja a 2012. évi városi 
költségvetésben meghatározott beruházások és felújítások ütemezésérıl szóló tájékoztatót. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
4. napirend: 
Elıterjesztés Komárom Város Környezetvédelmi Programjának felülvizsgálatához a szınyi 
városrészre vonatkozó kiegészítés. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy korábbi testületi ülésen már megtárgyalásra került ez az 
elıterjesztés. Azon az ülésen, akkor Sárai János képviselı-társa és Takács József képviselı-
társa a Szınyi városrészt illetıen több módosító javaslattal élt, amelyet most foglalt írásba a 
Hivatal. A képviselı-társai arra kérnek határozati javaslatot, hogy az elıterjesztésben felsorolt 
problémák, - amelyek felvetésre kerültek - szerepeljenek a Környezetvédelmi Programban. 
Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a napirenddel 
kapcsolatban? Megadja a szót Sárai János képviselı úrnak. 
 
Sárai János: Elmondja, hogy nagyon örül annak, hogy ez az elıterjesztés a képviselı-testület 
elé került. Véleménye, hogy az elıterjesztésben majdnem minden megfelelı. Megkérdezi, 
hogy a városban terjengı kellemetlen szagok ügyével kapcsolatban a Hivatal tudott 
elırelépéseket tenni? 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Sárai János képviselı úr hozzászólását. Megadja a szót 
Takács József képviselı úrnak. 
 
Takács József: Elmondja, hogy kiegészíteni szeretné az elıterjesztést, és részletesebben akarja 
tájékoztatni a szınyi lakosokat a Környezetvédelmi program kiegészítésének a lényegérıl. Új 
feladatként került be a Szınyi halastó iszaprétegének a csökkentése, a part rendezése, 2014. 
évi határidıvel. Az elmúlt idıszakban, ahogy Sárai János képviselı-társa korábban elmondta, 
kellemetlen szagok áradtak a Szınyi városrész egyes területein. Sajnos a jegyzı asszonynak 
nem volt hatásköre ebben eljárni, ezért a Környezetvédelmi Felügyelıséghez kerültek át az 
ezzel kapcsolatos anyagok. Az illegális hulladék lerakással kapcsolatban eddig nem történtek 
intézkedések. A Túró hegyen, az Öreg hegyen nem volt rendszeres hulladékszállítás. A 2011-
es év végétıl a zsákos szemétszállítást, megszervezte a Hivatal. Tehát ezekkel az ügyekkel 
kapcsolatos anyagok bekerültek be, a Szınyi városrészhez kapcsolódó kiegészítésbe. 
Megkérdezi, hogy az Agricola Kft.-nek és a Molaji lakótelepen lévı Vandamme 
Növényolajgyár üzemnek a szakhatásait sikerült-e kivizsgálni? Ezzel kapcsolatban 
megkérdezi, hogy milyen eredmények lettek? 
 



 7 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Takács József képviselı úr hozzászólását. Megadja a szót 
Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı asszonynak. 
 
Molnárné dr. Taár Izabella: Elmondja, hogy valóban nagyon sok állampolgári bejelentés 
érkezett a képviselıi jelzéseken túl. A Komáromi városrészben élı lakosok is már érezték a 
kellemetlen illatokat. Az állattartás és az elıírt üzemeltetési szabályok be nem tartása miatt 
eléggé kellemetlen illatok terjengtek már a városban. Jelzéssel éltek a Környezetvédelmi 
Felügyelıség felé, ahonnan visszajelzést kaptak, hogy az eljárást megindították, és 
folyamatban van a kivizsgálás, hogy mi okozta ezt a rendellenességet. Ahogy véget ér a 
vizsgálat, tájékoztatni fogják a képviselı urakat és az állampolgárokat is. 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, fontosnak tartja, hogy ez az intézkedés megtörténjen, mivel már 
nagyon sok lakossági panasz érkezett be. Az elızı testületi ülésen elég részletesen 
foglalkoztak ezzel a kérdéssel. Abban bízik, hogy hamarosan a környezetvédelmi hatóságnak 
a válaszát meg fogják kapni ebben az ügyben. 
Megkérdezi, hogy van-e egyéb kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a 
napirendi ponttal kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a 
határozati javaslatról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
71/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
Komárom Város Képviselı-testülete elhatározta, hogy jóváhagyja a Komárom Város 
Környezetvédelmi Programjának felülvizsgálata kiegészítését. A programban új feladatként 
elfogadja a szınyi halastó iszaprétegének csökkentését, part rendezési feladat bekerülését 
2014. évi határidıvel.  
 
Határidı:  azonnal 
Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
5. napirend: 
Beszámoló a Komárom Város Önkormányzat közoktatási intézményeinek végzett 
tevékenységükrıl. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 

   iskolaigazgatók, óvodavezetık 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy meglehetısen nagy terjedelmő anyagot kaptak készhez a 
képviselı-társak is, amely tartalmazza a Gesztenyés Óvoda, a Színes Óvoda, a Dózsa György 
Általános Iskola valamint a Feszty Árpád Általános Iskola, a Petıfi Sándor Általános Iskola, 
az Egressy Béni Zeneiskola és a Jókai Mór Gimnázium beszámolóját a végzett 
tevékenységükrıl. Nagy tisztelettel és szeretettel köszönti az ülésen megjelent intézmények 
vezetıit. Megkérdezi a jelenlévı intézmények vezetıitıl, hogy van-e szóbeli kiegészítésük a 
beszámolóval kapcsolatosan? – megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, 
észrevétel, hozzászólás a képviselı-testület tagjai részérıl a napirendi ponttal kapcsolatban? 
Megadja a szót Turi Bálint alpolgármester úrnak. 
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Turi Bálint: Elmondja, hogy gratulál az intézményvezetıknek az eredményesen végzett 
munkájukhoz, hiszen egyre nehezedı körülmények között kell helytállniuk. A társadalmi 
viszonyok, mind a jogszabályi környezet egyre nehezebbé teszi a munkát az oktatás-nevelési 
intézményekben. Ez úton megköszöni az intézményvezetık beszámolóit. További sok sikert 
kíván az intézményvezetıknek.   
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Turi Bálint alpolgármester úr hozzászólását. Megkérdezi, 
hogy van-e további kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselı-testület tagjai részérıl a 
napirendi ponttal kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy a napirendi ponttal 
kapcsolatos döntés meghozatalát követıen, még ne zárják le. Kéri, hogy szavazzanak a 
határozati javaslatokról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
72/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
            Komárom Város Képviselı-testület elhatározta, hogy 
 

1. A Gesztenyés Óvoda elmúlt öt évben végzett tevékenységérıl szóló beszámolóját 
elfogadja. 

 
2. A Színes Óvoda elmúlt öt évben végzett tevékenységérıl szóló beszámolóját 

elfogadja. 
 
3. A Jókai Mór Gimnázium elmúlt öt évben végzett tevékenységérıl szóló beszámolóját 

elfogadja. 
 

4. Az Egressy Béni Zeneiskola, Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény elmúlt öt évben 
végzett tevékenységérıl szóló beszámolóját elfogadja. 

 
Határidı: azonnal 
Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester  

 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy egy kicsit rendhagyó esemény fog következni a képviselı-
testület életében. Mindezt úgy ítéli meg, hogy a képviselı-testület tagjai is csatlakozni fognak 
a véleményéhez. Az egyik intézményük beszámolója kapcsán mindenképpen egy pillanatra 
meg kell állni, ugyanis van körükben egy olyan intézményvezetı, iskolaigazgató, aki hosszú 
évek óta Komárom városának a kulturális életét, az oktatási életét, a zenei életét jelentısen 
meghatározza. A napokban fogja az utolsó munkanapját tölteni munkahelyén és úgy gondolta, 
hogy ezen a testületi ülésen egy kis meglepetéssel készülnek. Tehát arról van szó, hogy Liszt 
Ferenc Zenemővészeti Fıiskola Hegedő Tanszakán végzett igaztó asszony a Debreceni Máv 
Filharmonikus Zenekarnál, késıbb a Debreceni Zeneiskolában zenepedagógusként dolgozott. 
1976-tól a Komáromi Zeneiskola zenepedagógusa, 1981. február 1-jétıl, pedig több mint 3 
évtizede az Egressy Béni Zeneiskola igazgatója Méry Anasztázia igazgató asszony. Nagy 
szeretettel és tisztelettel megköszöni igazgató asszonynak azt a munkáját, tevékenységét, 
amelyet Komárom városáért folytatott a komáromi gyermekekért, a komáromi kultúráért és a 
zenei élet felvirágoztatásáért. Úgy gondolja, ha képviselı-társai is és a komáromi lakosok is 
végig tekintenek, azokon a zenei programokon, amelyek a városban kerültek megrendezésre, 
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akkor látható, hogy különbözı civil szervezetek, közösségek nıttek ki abból a mőhelybıl, 
amely igazgató asszonynak köszönhetı. Megköszöni a képviselı-társai nevében is Méry 
Anasztázia igazgató asszony eredményes munkáját. Ebbıl az alkalomból egy kis 
meglepetéssel készültek. Nagy tisztelettel és szeretettel köszönti az ülésen megjelent Egressy 
Béni Zeneiskola mővésztanárait, Hersics Diánát és Vagyon Istvánt, akik egy kis zenei mősort 
adnak elı ebbıl az alkalomból, ezért 5 perc technikai szünetet rendel el. Ezt követıen 
folytatják a napirendek megtárgyalását. 
 
 
6. napirend: 
Beszámoló Komárom Város Önkormányzata 2011. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatai ellátásának értékelésérıl. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e szóbeli kiegészítése az elıterjesztıknek a 
napirendi ponttal kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, 
észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, 
hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
73/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
Komárom Város Képviselı-testület elhatározta, hogy a Komárom Város Önkormányzata 
2011. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatai ellátásáról szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester  
 
 
7. napirend: 
Beszámoló a Komárom Szociális Közalapítvány közhasznúsági jelentésérıl. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
    Némedi Józsefné a kuratórium elnöke 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e szóbeli kiegészítése az elıterjesztıknek a 
napirendi ponttal kapcsolatban? Megadja a szót Némedi Józsefné asszonynak, a közalapítvány 
vezetıjének. 
 
Némedi Józsefné: Elmondja, hogy a képviselı-testület az elmúlt évben jelentıs támogatási 
pénzösszeggel támogatták a Komáromi Szociális Közalapítványt, amellyel lehetıvé tették sok 
tehetséges középiskolás, fıiskolás diákok tanulmányait. A közalapítvány beszámolójában, 
pénzügyeiben tényleges eredményként van feltüntetve az a virtuális eredmény, ami eddig csak 
látszólagos volt. Kérése a képviselı-testület tagjaihoz, hogy a Komáromi Szociális 
Közalapítvány beszámolóját fogadják el. Továbbá kérése a képviselı-testület tagjaihoz, hogy 
a szociális alapítvány könnyvizsgálóját jelöljék ki, tekintettel arra, hogy a kuratórium elnöke 
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csak akkor írhatja alá a könyvvizsgálói szerzıdést, ha a testület ebben a kérdésben döntést 
hozott, mivel a kuratórium elnökének nem a hatásköre. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Némedi Józsefné közalapítvány elnök asszonyának a 
felvetését, amellyel kapcsolatban majd a késıbbiekben fognak tárgyalni. Úgy gondolja, hogy 
az egyik nagyon fontos közalapítványról van szó. Ismeretes mindenki elıtt, hogy sajnos a 
szociális helyzet egyre feszültebb lesz térségükben is. Nagyon fontos, hogy a közalapítvány a 
feladatát el tudja látni. Abban bízik, hogy akár magasabb támogatási pénzösszegekkel bíznak 
azokban az adományokban, amelyet mind a komáromi lakosok, mind a térségben mőködı 
gazdasági társaságok biztosítanak az alapítvány mőködéséhez. A kuratórium minden tagjának, 
elnök asszonyának is megköszöni az áldozatos munkát, amelyet ebben az évben végeztek. 
Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a napirendi 
ponttal kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati 
javaslatról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
74/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
      Komárom Város Képviselı-testület elhatározta, hogy 
 
1. Tudomásul veszi a Komáromi Szociális Közalapítvány 2011. évi beszámolóját. 
 
2. Felszólítja a közalapítvány kuratóriumának elnökét, hogy gondoskodjék a beszámoló 

mellékletét képezı könyvvizsgálói záradék megszerzésérıl. 
 
      Határidı: 2012. június 30. 
      Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
8. napirend: 
Beszámoló a Komáromi Közgyőjteményi Közalapítvány közhasznúsági jelentésérıl. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
    Némedi Józsefné a kuratórium elnöke 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e szóbeli kiegészítése az elıterjesztıknek a 
napirendi ponttal kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, 
észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a napirendi ponttal kapcsolatban? – megállapítja, 
hogy nincs. Elmondja, hogy a határozati javaslat arról szól, hogy a Komáromi 
Közgyőjteményi Közalapítvány, a múzeumok, ásatások, egyéb olyan jellegő tevékenységek 
segítésével foglalkozik, amelyek a város történelmi hagyományainak az ápolását tőzte ki 
célul. Kéri, hogy foglaljanak állást a határozati javaslatról. 
 
 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 
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75/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
            Komárom Város Képviselı-testület elhatározta, hogy 
 

1. Tudomásul veszi a Komáromi Közgyőjteményi Közalapítvány 2011. évi 
beszámolóját. 

 
2. Felszólítja a közalapítvány kuratóriumának elnökét, hogy gondoskodjék a beszámoló 

mellékletét képezı könyvvizsgálói záradék megszerzésérıl. 
 

            Határidı: 2012. június 30. 
            Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
9. napirend: 
Beszámoló a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb 
eseményekrıl, tárgyalásokról, intézkedésekrıl, az önkormányzati beruházások állásáról, az 
önkormányzat likviditási helyzetérıl, az önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseirıl, 
kérdésekrıl, bejelentésekrıl. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy az elıterjesztésben több határozati javaslat is szerepel, 
amelyrıl képviselı-társaitól kér majd állásfoglalást. Úgy gondolja, hogy sorba vegyék át a 
határozati javaslatokat. 
A Kistérségi Társulás megállapodásának a kiegészítésérıl kell döntést hozni. Részletesen 
szerepel az elıterjesztésben, hogy miért van szükség ennek a szakfeladatnak a kiegészítésére. 
Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatosan van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai 
részérıl? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
76/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
 
Komárom Város Önkormányzata elhatározta, hogy tudomásul veszi, a Komárom-Bábolna 
Többcélú Kistérségi Társulási Tanácsa a 25/2004. (IX.14.) számú határozatával jóváhagyott, 
többször módosított, egységes szerkezető társulási megállapodását az alábbiak szerint 
módosítja: 
 
 
„A Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás társulási tanácsa a 25/2004. (IX. 14.) 
számú határozatával jóváhagyott, többször módosított Komárom-Bábolna Többcélú 
Kistérségi Társulási Megállapodást (továbbiakban Megállapodás) az alábbiak szerint 
módosítja: 
 
 
1. Megállapodás XIII. fejezet, Záró rendelkezések 2. pontját az alábbiakkal egészíti ki: 
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    „6. sz. mellékelt : A társulás szakfeladat rendje” 
2. Megállapodást az alábbi melléklettel egészíti ki: 
                          
 
A Komárom- Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás Szakfeladat rendje 
 
Szakfeladat (2012. 03.01-tıl érvényes) 
 
 
Tevékenység típusa        Szakfeladat száma                                                           Szakfeladat 
megnevezése                                  
alaptevékenység            841126             Önkormányzatok és társulások általános  
                                                                 végrehajtó tevékenysége 
alaptevékenység            841403             Város-,községgazdálkodási  m.n.s. szolgáltatások 
alaptevékenység            841901             Önkormányzatok és társulások elszámolásai 
alaptevékenység            841907             Önkormányzatok elszámolásai a  
                                                                 költségvetési szerveikkel 
alaptevékenység            841908             Fejezeti és általános tartalékok elszámolása 
alaptevékenység            851011             Óvodai nevelés, ellátás 
alaptevékenység            852011             Általános iskolai tanulók nappali rendszerő nevelése, 
oktatása 
                                                                  (1-4. évfolyam) 
alaptevékenység            852021             Általános iskolai tanulók nappali rendszerő nevelése, 
oktatása  
                                                                  (5-8. évfolyam) 
alaptevékenység            856011              Pedagógiai szakszolgáltató tevékenység 
alaptevékenység            862102              Háziorvosi ügyeleti ellátás 
alaptevékenység            881013              Fogyatékossággal élık nappali ellátása 
alaptevékenység            889201              Gyermekjóléti szolgáltatás 
alaptevékenység            889923              Jelzırendszeres házi segítségnyújtás 
alaptevékenység            889924              Családsegítés 
alaptevékenység            910501              Közmővelıdési tevékenységek és támogatásuk 
 
3. Megállapodás jelen módosítással nem érintett egyéb rendelkezései változatlanul hatályban    
    maradnak” 
 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy elızı testületi ülésen is már szerepelt két olyan napirend, 
amikor alapítványnak a támogatásáról volt szó, amely csak a képviselı-testület hatáskörében 
szerepel ugyanúgy, mint jelen esetben is a Varázstükör Katolikus Színjátszó Kör kérelme. 
Alapítványon keresztül tudják támogatni a Varázstükör Katolikus Színjátszó Kört, 
polgármesteri keret terhére. Errıl szól ez a határozati javaslat. Megkérdezi, hogy ezzel 
kapcsolatban, van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl? – megállapítja, 
hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
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- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
77/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
 
            Komárom Város Képviselı-testülete elhatározta, hogy a Katolikus Színjátszó Kör  
            részére – mesedarabok színpadra állításához szükséges költségei támogatására –  
            200 E Ft támogatást nyújt. A Polgármesteri Hivatal Komárom Város 2012. évi  
            Költségvetése polgármesteri kerete terhére, amely összeget a Komáromi Cserkészekért  
            Alapítvány, mint számlavezetı részére átutalja.   
 
           Határidı: azonnal 
           Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a következı elıterjesztésrıl fontos döntést hozni, mivel 
határidıs, ezért kerül sor most arra, hogy a két ülés közötti anyagban döntsenek. Az 
idegenforgalmi közfoglalkoztatási programon való részvételrıl szól a határozati javaslat. A 
közmunkával kapcsolatban a pályaszakasznak a fenntartásáról kell majd döntést hozni. Ebben 
az évben önerıt sem szükséges biztosítani. Úgy gondolja, hogy pozitív ez abból a 
szempontból is, hogy 25 fınek tudnak ismételten munkalehetıséget biztosítani. 
Közfoglalkoztatási program keretén belül fontosnak tartja azt, hogy a pályázatot be tudják 
nyújtani, amelyhez szükséges a képviselı-testület döntése is. Megkérdezi, hogy ezzel 
kapcsolatban, van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl? – megállapítja, 
hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
78/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
Komárom Város Képviselı-testülete elhatározta, hogy részt kíván venni a 2012. évi 
idegenforgalmi közfoglalkoztatási programban, hozzájárul a támogatási kérelem 
benyújtásához. A programban 25 fı foglalkoztatását vállalja, ennek érdekében 9.889.210,- Ft 
támogatást igényel. 
 
Határidı: 2012. június 15.  
Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a következı elıterjesztés arról szól, hogy a helyi 
közösségi közlekedés normatív támogatásának az igénylését az elmúlt évben is megtették. Az 
önkormányzat ebben az évben 4,2 millió Ft támogatást tud adni, a helyi tömegközlekedés 
biztosítására. Ezt a pályázatot kell benyújtani, amely szintén határidıs. Ezért volt szükség 
arra, hogy még a mai napon a képviselı-testület állást tudjon foglalni ezzel kapcsolatban. 
Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban, van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai 
részérıl? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
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- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
79/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
            Komárom Város Képviselı-testület elhatározta, hogy 
 

1. Komárom Város helyi közösségi közlekedése további mőködtetéséhez támogatási 
igénnyel él a Magyar Államkincstár Komárom-Esztergom megyei Igazgatóságán 
(Tatabánya) keresztül a szakminisztériumok felé. 

 
2. A helyi közlekedés mőködtetéséhez (folyamatos üzemeltetéshez és eszközfenntartási 

ráfordításaihoz) 2011. évben szolgáltatóként 4.239.000,- Ft összegő saját forrásból 
származó, vissza nem térítendı önkormányzati támogatással járult hozzá. 

 
3. Kinyilatkozza, a helyi közlekedést 2012. január 1-tıl 2012. december 31-ig 

folyamatosan fenntartja. 
 

4. Pályázati eljárás nélkül a közszolgáltatással közvetlenül megbízva kötötte meg a 
szolgáltatóval a közszolgáltatási szerzıdést, amelyre a 2004. évi XXXIII törvény 8.§-a 
biztosított lehetıséget. 

 
            Határidı: azonnal 
            Felelıs: Dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a következı elıterjesztés az ingatlanvásárlási kérelem. Az 
elmúlt napokban érkezett meg a konkrét értékbecslés. A Domb utcából több tulajdonos 
kereste meg az önkormányzatot azzal kapcsolatban, hogy egy kis sávot vásárolnának meg az 
ingatlanukhoz ahhoz, hogy megfelelı beépítési százalékok illetve a megosztások 
megoldhatók legyenek. A Rendezési terv ezt a lehetıséget nem tette lehetıvé. Viszont a 
korábbi testületi ülésen módosították a város rendezési tervét, így minden akadály elhárult ez 
elıl. Így ezt a kérést teljesíteni tudják. Ezzel kapcsolatosan készítettek értékbecslést. 
Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban, van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai 
részérıl? – megállapítja, hogy nincs. Kérése, hogy a határozati javaslatot azzal egészítsék ki, 
hogy a pénzösszeg nettó összeget jelent, mivel az értékbecslı nettó pénzösszegben állapította 
meg az ingatlan értékét. Kéri, hogy szavazzanak a kiegészített határozati javaslatról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
80/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
Komárom Város Képviselı-testület elhatározta, hogy értékesíti az Önkormányzat 
tulajdonában lévı 996/1 hrsz-ú ingatlanból a Földhivatal által záradékolt vázrajz szerinti 
terület nagyságot nettó 6.300,- Ft/m2 eladási áron Skála Ferenc, Takács Krisztina és Torma 
Tímea részére. 
 
Határidı: 2012.06.05. 
Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester 



 15

 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a két ülés között megtartásra került fontosabb 
eseményekrıl ad szóbeli tájékoztatást. 
- Április 22. a Föld Napja alkalmából Horváth Gyula úrral, a körzet képviselıjével együtt, 
meglátogatták az Idısek Otthona és Idısek Otthonházában Bihari Imre bácsit, akinek 
Komárom város ezüst emlékérmét adományoztak. Bihari Imre a város tisztaságáért, dicséretes 
munkát végzett hosszú évtizedek során. Közösségi kezdeményezésre is elismerik Bihari Imre 
bácsi munkáját. 
- Az elıbbiekben hallhatták az Egressy Béni Zeneiskola mővészpedagógusainak a gyönyörő 
elıadását. Méry Anasztázia igazgató asszony meghívásának eleget téve részt vett a zeneiskola 
növendékeinek a záró hangversenyén, amelyen lenyőgözı mőveket hallhattak a résztvevık. 
Nagyszerő, kimagasló teljesítménynyújtó mővészek kerülnek ki a zeneiskolából, akiknek az 
elıadásait öröm volt meghallgatni. Véleménye, hogy ezt az elıadást is a különbözı városi 
rendezvényeken elı fogják adni, hallható lesz. 
- Komáromi Napok rendezvénysorozata került megtartásra április 26-tól május 1-ig. Ünnepi 
testületi üléssel vette kezdetét a Komáromi Napok április 26-án. 
- Részt vett Bonyhádon a felvidéki kitelepítettekrıl szóló, „Mint oldott kéve.” címet viselı 
kiállítás megnyitóján. Megható esemény volt azt tapasztalni, hogy Komáromból több 100 km-
re felvidékrıl kitelepített családok, akik közül jó néhányan visszatértek Komárom városába. A 
rokoni kapcsolatok még mindig összekötik Komárom városát a felvidéki településekkel is. 
Június 2-án Békéscsabán a felvidéki kitelepítettekrıl egy megemlékezés kerül megtartásra, 
amelyen majd részt vesznek a Kecskés László Társaság elnök asszonyával, valamint a 
tagjaival és Hamrák Zsófi képviselı asszonnyal együtt. 
- Április 12-én a felvidéki kitelepítettek megemlékezésének alkalmából a Képviselı-testület 
emlékülést tartott. Az Országgyőlés remélhetıleg elfogadja a felvidéki kitelepítettek 
emléknapját. 
- Jelen van az ülésen Siklósi József fıépítész úr is, akinek a kiállítása megnyitóján részt 
vettek. Ez úton is gratulál Siklósi József úrnak a szép alkotásaihoz. Bízik benne, hogy majd 
Komárom városában is gyarapodni fog azon épületek, amelyeknek a megépítése Siklósi 
József fıépítész úr nevéhez fog főzıdni. 
- Szomorú esemény során Horváth Gyula sporttanácsnok úrral együtt vettek részt május 12-én 
Szabó Zsolt komáromi „futball legenda” emlékére rendezett futballmérkızésen, a Csém és a 
Komáromi Öregfiúk csapatai fociztak együtt, ahol Szabó Zsolt is focizott. A focista nagyon 
fiatalon hunyt el. Aki a labdarúgás berkeiben egy kicsit ismeretes az tudja, hogy Szabó Zsolt 
híres focista volt Komárom város életében is. Úgy gondolja, hogy akik visszaemlékeznek 
arra, hogy milyen szívvel játszott a pályán, milyen nagy gólokat tudott rúgni Bakonycserjén 
még mindig hüledezve állnak néhányan a pálya szélén, mikor a kb. a fél pályán Szabó Zsolt 
nagy gólt rúgott. Szabó Zsolt örökké a szívükben élni fog. Megköszöni azoknak a sport 
társainak, akik az emlékét folyamatosan ápolják. 
- Részt vettek Szınyben az elmúlt hétvégén vasárnap Nagy Attila Ákos református lelkész úr 
beiktatásán. Közel 400 éves közösségrıl van szó, a Szınyi városrészben. Erıs bástyáját 
alkotja Komárom városának, a Református közösségnek Szınyben. Mindenképpen példát állít 
nemcsak a komáromi, hanem az országban mőködı egyházi közösségek elé is. Nagyon örül 
annak, hogy Nagy Attila Ákos református lelkész úr, aki Komáromban beosztott 
lelkipásztorként, most már szınyi lelkipásztorként vezeti a református közösséget a 
Szınyben, hogy a presbiterek illetıleg a Szınyi Református Egyházközösségnek a választása 
rá esett. Komáromi városrészben élı lakosok is nagyon kedvelik Nagy Attila Ákos református 
lelkipásztor urat. Mindenki gratulált a beiktatáson. Sok erıt, kitartást és Isten áldását kérték a 
tevékenységére. 
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- Részt vettek ezen a napon az Élettér Egyesület születésnapi rendezvényén kint a Monostori 
Magházban. Szintén, ha már a példákról beszélnek, akkor úgy gondolja, hogy nemcsak 
Komáromban, hanem a Magyarországon is jó példát mutat arra, hogyan lehet civil 
közösségeket mőködtetni. Komárom városában hogyan lehet több civil szervezetnek 
összefogva, a civil szférának a fontosságát hangsúlyozva még az anyagi nehézségek ellenére 
is nagyon sok áldozatos munkával és olyan társadalmi munkával mőködtetni azt a Magházat, 
amely Koppánymonostoron példaértékően mőködik. Bízik benne, hogy még nagyon sok 
születésnapot fognak megtartani a Magház és a civil szervezetek is azt a munkát, amelyet 
végeznek. Minden támogatást megad az önkormányzat, a civil szervezetek további 
munkájukhoz. 
- Állampolgársági eskükrıl is szokott a képviselı-társainak tájékoztatást adni a két ülés 
közötti eseményeknél, amelyre szintén sor került. Közel 250 fı azon külhoni magyaroknak a 
száma, akiknek a többsége felvidéki magyarok, akik Komárom város dísztermében magyar 
állampolgársági esküt tettek. 
- Június 4-én kerül felavatásra az Endresz Csoport által kezdeményezett Turul szobor a 
körforgalomban 12 órakor. Dr. Hende Csaba honvédelmi miniszter úr fogja a szobrot 
felavatni. A közadakozás továbbra is még folyamatban van, amelyet az Endresz Csoport és a 
Kecskés László Társaság segítségével hirdettek meg. Bíztat mindenkit, hogy aki ezt 
megteheti, tegyen meg, hogy hozzájárul ahhoz, hogy az avató, a megemlékezés a Nemzeti 
Összetartozásnak Napján a maga színvonalán és minıségében megvalósulhasson. 
- Két ülés közötti eseményeknél a Nokia Komárom Kft.-vel kapcsolatos ügyekrıl is említést 
szokott tenni. Komárom városát elég komolyan érinti az a döntés, amely még februárban 
elhatározásra került. Tehát az elızı ülésen való elmondottakhoz képest, nem történt változás. 
A Nokia Kft. által létre hozott „Bridzs” program segíti a leépítésre kerülı munkavállalók 
elhelyezkedését folyamatosan. Mindez már olyan szinten van folyamatban, hogy már az ottani 
munkavállalók is igénybe tudják ezt venni. A Munkaügyi Központok is kapcsolatban vannak 
a céggel. A legfontosabb az, hogy 2100 fı továbbra is ott fog dogozni a Nokia Kft.-nél. 
Továbbra is a térség egyik legnagyobb foglalkoztatója marad a Nokia Komárom Kft. Minden 
lehetı segítséget megadnak azoknak, akik munka nélkül maradnak. Az állásbörzén, amelyet a 
cég saját maga szervezett meg és példaként lehet állítani minden magyar gazdasági társaság 
elé, akár múlti cégek elé is, hogyan lehet egy ilyen több ezer fıs létszámleépítést véghez 
vinni. Különbözı támogatási programokkal, a végkielégítés összegével és ezzel az 
állásbörzével minden lehetı segítséget próbál megadni a cég. Összesen 2000 fıs álláshelyet 
tudtak kínálni az elsı stádiumban leépítésre kerülı 1200 fı munkavállalónak. Saját maga is 
részt vett ezen az állásbörzén és próbálják igénybe venni minél többen. Az elızı testületi 
ülésen szóba került az, hogy 123 komáromi lakost érint maga a leépítés. Bízik benne, hogy 
megtalálják a versenyszférában a helyüket. Amennyiben ez nem történne meg, akkor az 
önkormányzat felelıssége, hogy a Munkaügyi Központokkal együtt, akár a Start 
munkaprogramban vagy akár más területeken próbáljanak segítséget nyújtani. A cél most is 
az, hogy a versenyszférában el tudjanak helyezkedni az ottani dolgozók, amelyhez 
munkahelyeket kell teremteni. Bízik benne, hogy hamarosan ez ügyben is komoly elırelépést 
tudnak majd tenni. Tegnapi napon kapott a Táncsics Mihály utcai lakóktól egy megkeresést a 
forgalom miatt, amellyel kapcsolatban megkérte a Mőszaki osztályon lévı kollégáit, hogy ezt 
vizsgálják meg és próbáljanak megoldást találni a lakók problémáira. Ez úton is szeretné 
jelezni a Táncsics utcai lakóknak, hogy megkapta a beadványt is és foglalkoznak az üggyel. 
Megkeresi majd a lakókat ezzel az üggyel kapcsolatban, akár egy lakossági bejárás kapcsán, 
ahol remélhetıleg ezt az ügyet le tudják zárni. Ezzel szerette volna kiegészíteni a napirendet. 
Megadja a szót Turi Bálint alpolgármester úrnak. 
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Turi Bálint: Elmondja, hogy május 3-án volt egy jelentısnek mondható esemény a városban. 
E napon a késı esti órákban a város maturandusai, az érettségi elıtt álló diákjai közös 
ballagáson vettek részt a hagyományteremtı szándékkal. Egyenlıre még a város 
közvéleményének a figyelmét nagyon nem kelltette fel ez az esemény, pedig nagyon szép 
volt. Úgy gondolja, hogy a következı tanévben ez a hagyomány majd jobban szokássá válik. 
A városházáról indultak a diákok szerenádozni a tanáraikhoz. Az eseményen kb. 400 diák vett 
részt ezen. A Turul szoborral kapcsolatban elmondja, hogy az elmúlt évben június 4-én a 
Nemzeti Összetartozás Napján egy 10 iskoláról szóló több napos rendezvénysorozatot hoztak 
létre az iskolákkal. Egy példa volt arra, hogyan lehet összefogni a Nemzeti Összetartozás 
Napját. Ebben az évben nem lesz egy ilyen központi szervezés, hiszen úgy van a tanév 
rendjében, hogy iskolánként kell megemlékezni errıl az eseményrıl. Ötletképpen ajánlja a 
kollégáinak, hogy egy ilyen szobornak a felavatása az lehet egy olyan közérdeklıdésnek tartó 
esemény, amely egy gyermeknek örök élmény lehet a turul szobor avatása. Bíztatja a kollégáit 
és minden lakost arra, hogy június 4-én vegyenek részt a Turul szobor avatási ünnepségén. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Turi Bálint alpolgármester úr hozzászólását. Megadja a szót 
Babják Csaba képviselı úrnak. 
 
Babják Csaba: Elmondja, hogy a Táncsics Mihály utcában élı lakosok megkeresték ıt is azzal 
az üggyel kapcsolatban, amivel a polgármester urat. Látja, hogy ebben az ügyben elırelépés 
történt. Komáromi Napokkal kapcsolatban elmondja, hogy gratulál a szervezıknek, hogy 
ilyen kevés pénzösszegbıl, ilyen színvonalas rendezvénysorozatot rendeztek meg. Továbbá 
elmondja, hogy felháborítónak tartja azt, hogy a Hit Gyülekezeti tagok ott voltak az árusok 
között. Miért volt ott a Hit Gyülekezete a Komáromi Napok rendezvényein az árusok között? 
Véleménye, hogy egy ilyen cionista egyháznak semmi keresnivalója nincsen egy ilyen városi 
rendezvényen. 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy mielıtt Babják Csaba képviselı úr tovább folytatja a 
felvetéseit, kérése minden képviselı-társához, hogy a személyeket, a közösségeket sértı 
megnyilvánulásoktól tartózkodjanak. 
 
Babják Csaba: Továbbá elmondja, hogy a Komáromi Selye János Kórház ügyével 
kapcsolatban a Jobbik Magyarországért mozgalom és a Független Civilek Egyesülete több 
mint 6000 db aláírást győjtöttek össze, ami Dr. Hoffmann Rózsa a Nemzeti Erıforrás 
Minisztérium oktatásért felelıs államtitkár asztalára került. Volt egy másik aláírás győjtés is, 
ahol 1193 db aláírás győlt össze az internetes portál által. Ezt a petíciót tudomása szerint, Dr. 
Ferecz Péter igazgató úr és Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester úr vette át. A petíció 
készítıi keresték meg azzal, hogy kérjen tájékoztatást a kórház ügyében alpolgármester úrtól. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Babják Csaba képviselı úr felvetését. Kérése, hogy a 
Komáromi Kulturális Sport és Szabadidı Nonprofit Kft. ügyvezetıjét, hogy adjon választ az 
ıt érintı elsı felvetésre. 
 
Vizeli Csaba: Elmondja, hogy elıször megköszöni a képviselı úr felvetését, amelyet tovább 
ad a kollégáinak. Nagyon minimális pénzösszegbıl kellett megvalósítaniuk a Komáromi 
Napok rendezvénysorozatát. Feltettek egy hirdetést különbözı fórumokra, kerestek többféle 
szervezetet. Többek között a Hit Gyülekezete is jelentkezett erre. Rendben megkötötték a 
szerzıdést, kifizették a napi díjat is.  
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Dr. Molnár Attila: Megköszöni Vizeli Csaba ügyvezetı úr válaszadását. Megadja a szót Dr. 
Kreft-Horváth Loránd alpolgármester úrnak. 
 
Dr. Kreft-Horváth Loránd: Elmondja, hogy ez úton megköszöni minden komáromi lakosnak 
azt, akik a kórház ügyében szót emeltek, illetıleg aláírást győjtöttek. Erıs elkötelezettségük 
van az mellett, hogy a Komáromi Selye János Kórháznak mőködnie kell, mőködıképességét 
anyagilag biztosítania kell. A világhálón összegyőjtött aláírásokat 2012. március 13-án 
átvették. Ekkor egy kisebb küldöttség jelent meg Dr. Ferencz Péter kórházigazgató úr 
irodájában, akikkel tárgyalást folytattak a kórházzal kapcsolatos várható folyamatokról. 
Igyekeztek minden tájékoztatást megadni. Nagyon örül képviselı úr kérésének, hiszen egy 
nagyon nehéz, komoly feladat megvalósításán munkálkodnak. Elindultak azok az 
egyeztetések, vagyis a Minisztériumnak egy alszervezete az GYEMSZI kezelésébe május 1-
jétıl átkerült a Komáromi Selye János Kórház. Itt 2-szer 3-mas csapat dolgozik azon, hogy 
megfelelıen mőködjön az átadás-átvétel. Vagyoni, pénzügyi és jogi szempontból álltak fel az 
önkormányzati ill. a kórházi csapatok a munkatársak segítségével ill. a GYEMSZI koordinálja 
ezeket a folyamatokat. A GYEMSZI jelenleg harmadszor fog a mai napon 13 órakor jönni a 
következı egyeztetésre. A kórházzal kapcsolatos minden változást figyelemmel kísér. Dr. 
Molnár Attilának Komárom város polgármesterének megköszöni azt a lobbi tevékenységet, 
amit parlamenti szinten is kifejtett. Ez tette lehetıvé azt, hogy a Selye János Kórház azok 
között a vidéki kis kórházak között lehessen, amelyek a kistérségi minta projekt keretében 
zajlik le, hiszen ez biztosítja azt, hogy a komáromi kórház megmaradjon. Komárom 
városában sajnos az anyagi lehetıségek nem voltak olyan bıségesek az elmúlt évben ill. a 
jelen esztendıben, mint ahogyan eddig az iparőzés adó forrása ezt lehetıvé tette. 
Lényegesebb kevesebb pénzbıl kellett hírtelen megoldásokat találni. Az évi 300 millió Ft-os 
támogatást majd közel 1 milliárd Ft egészségbiztosítási pénzösszeget finanszírozás mellé a 
város nem tudta biztosítani. Ekkor jöttek arra rá, hogy a szándékuk nem az, hogy bezárják a 
kórházat. Ha nem találnak erre megoldást, akkor a kórház mőködésképtelenné válik, és akkor 
is bezár. Ha nem tudják kifizetni a közüzemi számlákat, akkor bezár a kórház. A Selye János 
Kórház mőködıképességének a végzetes következménye lenne, ha nem lenne víz, áram, főtés 
stb. Továbbá ami nehézséget okozott, hogy márciusban a legnagyobb gyógyszer 
nagykereskedı cég a Hungaropharma Zrt. bejelentette, hogy innentıl kezdve megszőnik az, 
hogy beszállítja a kórházakba a gyógyszereket, a kötszereket. Késıbbiekben fognak majd 
fizetni a kórházak bizonyos határidıre. A Hungaropharma Zrt.-nek is több milliárd forintos 
kintlévısége van, hiszen országos szinten a kórházak sem tudják teljesíteni a fizetési 
határidıket. A cég úgy volt hajlandó március 1-jétıl szállítani a kórházakba – köztük a saját 
kórházába - a gyógyszert, hogy elıre ki kellett fizetni. Ebben az esetben bölcs döntés volt 
Komárom város vezetıségének, hogy azt a kevés tartalékpénzt, amit megtakarítottak, a 
kórháznak ajánlották fel gyógyszer és segédeszközök vásárlására. Komoly munka volt abban, 
hogy egy nem kötelezı önkormányzati feladatot ellássanak, megtartsanak. Az önkormányzat 
több nem kötelezı önkormányzati feladatot is ellát pl.: szociális otthon mőködése, amire 
meglehetısen komoly pénzösszegeket fordítanak, de a jelenlegi anyagi helyzet miatt az évi 
200 millió Ft-os támogatást sem tudták biztosítani. Önkormányzat kötelezıen ellátandó 
feladatai közé tartozik az oktatás, az alapellátás stb., amelyekhez tartozó intézményeket 
mőködtetni kell. Úgy gondolja, hogy olyan pályára sikerül a komáromi kórházat állítani, 
amely hosszú évtizedekig kórházként tud tovább mőködni. Többletszolgáltatásokat kell 
teremteni a komáromi lakosoknak. Orvosként sok olyan esettel szembesült, hogy szükség lett 
volna az idıs embernek még bennmaradni a kórházban két vagy három hetet vércukor vagy 
vérnyomás beállítására, de sajnos nem volt lehetıség erre, mivel nem volt olyan osztály, ahol 
mindezt meg tudták volna tenni, nem volt erre finanszírozási lehetıség sem. Most ilyen 
jellegő osztály is létre fog jönni. Nappali ellátás is lesz, ahol az infúziós kúrákat is ellátják, így 



 19

nem kell majd azért bent tölteni az éjszakákat a betegnek, mert délelıttönként kap 1-2 óra 
alatt infúziós kezelést. Így ezt meg lehet majd oldani bejáró betegként is. A szakrendelési idıt 
meg szeretnék hosszabbítani és a várakozási idıt is csökkenteni.  Úgy gondolja, hogy vannak 
olyan pontok, amelyekkel érzelmileg nem értett egyet pl.: a szülészet helyzetével 
kapcsolatban. Egyre több a külsı olyan szakmai megerısítés, hogy pl.: szülni a XI. században 
vannak olyan technikai és egyéb háttérkövetelmények, amely a biztonságos szülésnek a 
levezetését sajnos a komáromi kórháznak nem minden esetben állnak rendelkezésére objektív 
okok miatt pl.: nincsen Perinatális Intenzív Centrum. Erre egy szülész- nıgyógyász kollégája 
hívta fel a figyelmét arra, hogy 100 normális szülésbıl lehet, hogy csak 2-3 szülésnél nem 
látják elıre, hogy mikor válik valaki veszélyeztetett terhessé. Ha nincs mögötte egy 
perinatális intenzív centrum ill. felnıtt intenzív centrum, akkor nagyon sokszor az anyuka és a 
megszületett gyermek élete is feleslegesen kerülhet veszélybe. Úgy gondolja, hogy 
összefoglalta az elmúlt hónapok eseményeit. Ha bárkinek, olyan kérdése van, ha kicsit 
részletesebben érdekli az adott témát, akkor annak az egyeztetést követıen szívesen ad 
idıpontot. Az elhangzottakkal kapcsolatban van még kérdés, akkor arra szívesen válaszol. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester úr válaszadását. 
Megadja a szót Dombay Gábor képviselı úrnak. 
 
Dombay Gábor: Elmondja, hogy az elmúlt héten került megrendezésre Szlovéniában az 
Erıemelı és Fekvenyomó Európa Bajnokságot, amelyen Komárom város kiváló versenyzıi is 
részt vettek. Ezzel kapcsolatban továbbá elmondja, hogy 110 kg-ban Kiss László Európa 
bajnok lett, 720 kg összetett eredménnyel, ami új világ- és Európa-csúcsnak minısül, 
valamint 140 kg-os kategóriában Makovics Zsolt, aki szintén Európa bajnok lett, 880 kg-os 
teljesítményével szintén új világ- és Európa-csúcsot ért el. A két versenyzı a Komáromi Sport 
Barátok Körének Egyesületébe tartozik. Említést tesz az Alex Sport Egyesület kiváló junior 
korú versenyzıit is, 82,5 kg-ban Kiss Dávid szerzett bajnoki címet, 110 kg-ban, pedig  
Konrád Krisztián szintén bajnoki címet szerzett. További jó felkészülést kíván és ilyen jó 
sikeres eredmények, elérését kívánja nekik. 
Továbbá elmondja, hogy a házak elıtt nagyon sok zöld hulladékot pl.: faágakat talált, 
amelyeket kirakták a lakók. Az erıdben, a szigeten és a posta réten még építési törmeléket is 
szokott látni. A Saxum Kft. Városmajor utcai telephelyén, ami az utca hátsó részén, a 
kavicsos részén található, oda lakosonként 1 m3 hulladékot ingyenesen el lehet helyezni, 
amelyet egyénileg lehet oda szállítani. A Saxum Kft. tavasszal és ısszel végzi el a csoportos 
begyőjtést. Itt szeretné megkérni a lakosokat, hogy oda helyezzék el a hulladékukat és ne a 
lakókörnyezetüket szennyezzék vele. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Dombay Gábor képviselı úr hozzászólását. Megadja a szót 
Horváth Gyula képviselı úrnak. 
 
Horváth Gyula: Elmondja, hogy Szabó Zsolt „Szasza” emlékére Komáromban a KAC pályán 
rendezett jótékonysági foci meccsrıl van szó, amit mindenkinek ez úton megköszön. A 
legfontosabb az, hogy a jótékonysági foci meccs megtartása által bevételezett pénzösszeget a 
család, Komárom város futball csapat utánpótlására ajánlotta fel. Szintén jótékonysági 
mérkızés lesz május 29-én, kedden Koppánymonostoron. Magyarország legpatinásabb 
egyesülete a Ferencváros Tornaklub érkezik Koppánymonostorra. A jótékonysági foci által 
bevételezett pénzösszeget a tribün felújítására fordítják. Ez úton szívbıl gratulál ehhez a 
koppánymonostori lakosoknak. Május 12-én, Budapesten került megtartásra a floorball 
kupadöntı. Az OB III. felnıtt férfi csapat aranygólról kikapott. Úgy gondolja, hogy az 
ezüstérem is nagyon szép eredmény. Viszont az OB I.-es felnıtt csapat Budapesten 4-1-re 
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gyızött. Úgy látszik, hogy az OB I.-es felnıtt férfi floorball csapat kupadöntı specialista. 
Nagyon sok szurkoló vett részt ezen a meccsen, amelyet ez úton is megköszön. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Horváth Gyula képviselı úr hozzászólását. Megadja a szót 
Hamrák Zsófia képviselı asszonynak. 
 
Hamrák Zsófia: Elmondja, hogy nagyon örül annak, hogy megköszönheti a Gesztenyés 
Óvoda mellett lévı kis betonlapos átjárót, ami tényleg nem egy nagy út, de fontos volt ennek 
a megvalósítása. Ez úton szeretné a Hivatal dolgozóinak megköszönni az útszakasz 
felújításának a megvalósítását. Nagyon fontos volt, mivel a Gesztenyés Óvoda a körzetéhez 
tartozik, ahova nagyon sokszor el szokott menni. A beszámolóban is olvashatták a képviselı-
társai, hogy ebben az óvodában történı események példaértékőek. Ezt az 5 éves munkát ez 
úton szeretné megköszönni az óvodavezetınek, a munkatársainak. Külön megköszöni azt is, 
hogy nagyon sok gondot fordítanak arra, hogy a képviselıvel állandó kapcsolatban legyenek. 
Ezt az intézményvezetıi figyelmet ez úton megköszöni Dr. Halászné Szeder Anikónak, a 
Gesztenyés Óvoda vezetıjének. Kívánja, hogy a többi képviselı is ilyen kapcsolatot tartson 
fenn az intézményükkel. A Nemzeti Összetartozás Napja alkalmából elmondja, hogy egy 
ilyen napnak különösen nagyon fontos üzenete van egy olyan városnak, mint Dél-Komárom 
városa, mivel Észak-Komáromban, ami Szlovákiához tartozik, több 100 magyar él. Kérése 
minden komáromi lakoshoz, az intézményvezetıkhöz, hogy vegyenek részt június 4-én a 
Nemzeti Összetartozás Napja alkalmából Dél-Komárom városában a körforgalomnál 
megrendezésre kerülı ünnepségen. A program összeállításában segítséget nyújtott az Endresz 
Csoportnak. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Hamrák Zsófia képviselı asszony hozzászólását. Megadja a 
szót Takács József képviselı úrnak. 
 
Takács József: Elmondja, hogy a képviselı-testület tagjai és polgármester úr segítségét kérni 
abban az ügyben, hogy a Molaji lakótelep kamionparkolás lehetıségét ha lehetséges, akkor 
szüntessék meg. Ebben az ügyben a mai napig rendszeresen megkeresik az ott élı lakosok, 
hogy komoly gondot okoz nekik a parkoltatás a hanghatás és a szaghatások miatt. Ezzel az 
üggyel kapcsolatban megkereste a Biodízel Kft. üzemvezetıjét, mivel úgy gondolja, hogy ı 
miattuk lett kijelölve elsısorban ez a parkolási lehetıség. Kérte tılük, hogy legalább 
járuljanak ahhoz hozzá, hogy itt a kamionosoknak egy mosdási lehetıséget alakítsanak ki 
közösen. Azt nyilatkozták erre, hogy nekik egyáltalán nincs szükségük erre a parkolóra. Úgy 
gondolja, hogy ezek után érdemes lenne megvizsgálni, hogy fenntartsák-e ezt a parkolási 
lehetıséget. Kérése, hogy a következı testületi ülésre kerüljön vissza ez az anyag, és addig 
beszéljék meg. Talán elegendı idı lesz arra, hogy utána járjanak ennek a megoldásában. 
Két héttel ezelıtt bejelentette, hogy a Munkás utca és a Varga József utca sarkán a világítás 
nem mőködik, de a Molaji lakótelepen még több helyen nem mőködik a világítás. 
Eddigiekben sajnos nem sikerült megoldani ezt a problémát. Ennek a problémának a 
megoldásában is szeretne segítséget kérni. Az Alapy Gáspár Szakközépiskolás diákok most 
kint tanulnak a Molaji lakótelepen, amelynek még örül. Annak viszont már nem örül, hogy a 
tanmőhely elıtti közterületen a parkban dohányoznak, és a játszótérre mennek ki dohányozni, 
szemetelni. Az lenne a legmegfelelıbb, ha ezt a részt lehetne ellenıriztetni. A Molajban és 
Szınyben még mindig nem történt meg a főnyírás. Megkérdezi, hogy eddig miért nem történt 
meg a főnyírás a Szınyi városrészben és a Molaji lakótelepen? 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Takács József képviselı úr felvetését. Az intézmények elıtti 
dohányzással kapcsolatban kéri Berczellyné Nagy Marianna intézmény-felügyeleti 
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osztályvezetı asszonyt, hogy vesse fel az intézményvezetıknek azt, hogy – de nem 
mindenhol komoly a probléma, de valahol viszont az. A Móra Ferenc iskolával szembeni 
lakóktól több észrevételt is tettek ez ügyben. Más intézményeknél is komoly probléma ez. 
Ezzel kapcsolatban valamilyen megoldást ki kell találni erre, amely egy kicsit elejét veszi 
ennek a problémának, hogy ne ezzel kelljen foglalkozni. Egyre nagyobb a felvetések és a 
problémák ebbıl az ügybıl adódóan. Megkéri Kovács Károly urat, a Saxum Kft ügyvezetıjét, 
hogy adjon választ a főnyírás ügyével kapcsolatban. Megadja a szót Kovács Károly úrnak, a 
Saxum Kft. ügyvezetıjének. 
 
Kovács Károly: Elmondja, hogy a főnyírással kapcsolatos felvetések, bejelentések jogosak a 
lakosok részérıl. Sajnálatos módon, az év elején úgy alakultak ki a helyzetek, hogy a Nokia 
Kft.-nél létszámleépítés történt és az önkormányzat pályázati úton, közmunkások 
foglalkoztatására felmerült korábban, hogy 73 fı közmunkást fognak kapni, akikkel részben 
ezt a főnyírási munkát el kellett volna végezni. A késıbbiek során derült ki az, hogy az 
önkormányzat pályázatát elutasították. Ebbıl kifolyólag késıbbi idıpontban kezdhettük meg 
a közbeszerzési eljárásnak a lefolytatását, ami lebonyolódott. Május 31-tıl köthet a Saxum 
Kft. szerzıdést erre a tevékenységre és akkor nagy erıkkel megindítják az adott területeknek 
a rendbetételét. Másrészt viszont a Saxum Kft. mentségére szolgál az, hogy helyenként 
csökkenteni kellett a főnyírás számot, a szőkös anyagi lehetıségek miatt. Feltehetıen 
kevesebbszer kerül sor az adott területeknek a nyírására. Minden lakosnak a szíves türelmét és 
megértését kéri. A város területeit különbözı osztályokba sorolják. Ennek megfelelıen 
különbözı nyírásszámban kerülnek lenyírásra. Vannak olyan területek, amelyeket évente 10-
szer kell lenyírni, viszont vannak olyan részek, amelyeket évente csak 2-szer szükséges. A 
rendelkezésre álló 7 hónapot el kell osztani azzal, ahol le kell nyírni a füvet, hogy milyen 
idıszakonként lehet csak lenyírni. Sok helyen már látható, hogy komoly problémák vannak a 
főnyírással kapcsolatosan. Hamarosan ezt a problémát megoldják. Nagyon sok ingatlan kerül 
eladásra a válság miatt, amelyeket a tulajdonosai legtöbbször nem lakják és az ingatlanok 
elıtt lévı területeken is, kinı a gaz, ami rontja az utcaképet. Ez a feladat úgy gondolja, hogy 
ez részben városi feladat, vagyis a Közterület-felügyelet feladata. Fel kell szólítani a 
tulajdonosokat, hogy véges idın belül végezzék el ezt a feladatot. Amennyiben nem végzik el, 
lehetséges, hogy akkor majd a Saxum Kft. végzi el ennek a lenyírását, de akkor ki kell 
számlázni ezt a tulajdonos részére, amelyet ki kell fizetnie. Tudomása szerint jogszerően így 
kell ennek mőködnie. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Kovács Károly úr, a Saxum Kft. ügyvezetıjének a 
válaszadását. Megadja a szót Czita János képviselı úrnak. 
 
Czita János: Elmondja, hogy a 2012. évi Komáromi Napok, mint költségvetésében, mint 
szervezésében tükrözte Komárom városnak jelen anyagi helyzetét. Ezt bármennyire kritikai 
észrevétellel fogadták a lakosok, megértik, hogy az idei évben ezt tudták tenni. Babják Csaba 
képviselı úr hozzászólásához annyit szeretne hozzáfőzni, hogy ugyan jelezte a saját 
véleményét, mondja, de ebbe a minıségben, ha képviselıként szólnak a nyilvánosság elıtt, 
akkor meg kell fontolnia azt, hogy mit mondanak. Bizonyos árusok miért jelentek ott meg, 
adott esetben egyházi szervezetekrıl van szó, ettıl a dologtól mereven elzárkóznának. Ma 
Magyarországon demokrácia van, van egy új Alaptörvénye az országnak, amely rendelkezik 
arról, hogy sem faji, sem vallási tekintetben nem különböztetnek meg embereket. Azt 
szeretné, ha ez így maradna továbbra is Komárom városában. Sem ráutaló magatartással, sem 
iránymutatásokkal ne szabjanak határokat arra, hogy kik jelenhetnek meg a rendezvényeken. 
Ezt úgy mondja, hogy saját maga is a Római Katolikus Egyháznak a tagja, megkeresztelkedett 
ember, annak ellenére nem szeretné azt, hogy ilyen jellegő városban és országban élnének, 
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ahol ilyen jellegő megkülönböztetések lennének. Ezen túl Babják Csaba képviselı úrnak ill. a 
Komáromi Jobbiknak a munkáját külön megköszöni, amit abban az irányban tanúsítottak, 
hogy Komárom város kórházának az átszervezésével kapcsolatban összefogták a komáromi 
lakosokat és a térségben élıket is. Tehát azokat az embereket, akik kifejezték, hogy az 
átszervezést másképpen kellene lebonyolítani és kifejezték azt az érzésüket, hogy jobb lenne, 
ha meg tudnák ırizni a kórháznak a tevékenységét. A kommunikáció és az iránymutatásokat, 
amiket ebben az elmúlt félévben kaptak a kórház tekintetében, egyértelmővé tette azt 
számukra, hogy átszervezés nélkül nem lehet tovább mőködtetni ezt a kórházat. Ezt meg lehet 
érteni, el lehet fogadni. Valószínőleg akiket közvetlenebbül érintették ebben a kérdésben, nem 
tudják majd ezt elfogadni. A térségben élı lakosok azt, hogy a Selye János Kórház egy térségi 
minta projekt lett, majd a gyakorlatban az idı elmúlásával fogják ezt megtapasztalni. Továbbá 
elmondja, hogy a városüzemeltetési problémák szerencsére a nagy aszály után, most 
megérkezett az elmúlt napokban az esı és utána tömegesen fognak jönni a szúnyogok. A 
lakosok most azt kérdezik, hogy van-e az idei költségvetésben szúnyogirtásra pénzkeret, 
várható-e szúnyogirtás, ha várható, akkor ezt most kellene megtenni az elkövetkezendı 
napokban. Szintén közérdekő felvetéssel kapcsolatban keresték meg a lakosok azzal, hogy az 
Újszállási útnak a kérdése, amelyet már többször szorgalmaztak. Az Újszállási út, 
önkormányzat tulajdonában lévı közút, amelynek a szélén lévı kitermelésre alkalmas fákat a 
Saxum Kft. kitermelte, amely helyén való volt. Ezzel semmi probléma nincsen. Az viszont 
gondot jelent, hogy itt is irritálja a lakosokat az, hogy a nagy fák mellett lévı cserjék, nem 
kerültek kivágásra. Ezek a cserjék benıttek az út szélére és a gépjármőveket veszélyezteti. Le 
kell húzódni a keskeny úton, akkor mindez így gondot jelent. Kérése, hogy ezt a Saxum Kft. 
munkatársai a lehetı legrövidebb idın belül vágják ki, amely nem jelentene költséget. A 
Saxum Kft.-vel összefogásban, mind a három temetıben a lakosok igénylik azt, hogy ott 
termıföld legyen kihelyezve. A Solum Zrt. ezt a termıföldet ingyenesen rendelkezésére fogja 
biztosítani mind a három temetı részére. Ezzel kapcsolatban az a kérése, hogy ezt a 
termıföldet a Saxum Kft. szállítsa ki a temetıkbe. Ez a probléma ezzel megoldódna. 
Bármennyire is szőkös az önkormányzat költségvetése, tudják azt, hogy tartalmaz útjavítási 
pénzkeretet is. A két szélsı utcának a javítására, felújítására hívja fel a figyelmet. Ez a két 
utca a Puskaporosi út és a Nagyherkályi út. Ezeknek az utaknak a felújítását nem tervezték, de 
nem tudták megvalósítani. Most sincsen tervezve, az anyagi szőkösségre való tekintettel. Azt 
viszont nem tehetik meg, hogy szétmennek az utak és még nagyobb problémák, lesznek. 
Visszatérı probléma a kutyamenhelynek a kérdése. Az ott élı lakosoknak azt kérdezik, hogy 
mikor válik valóra az álmuk, hogy onnan mikor kerül ki az a sok eb arra a területre, amit az 
önkormányzat biztosítana. Felmerült az utolsó két hétben, hogy a csendrendeletet érintı 
ténykedések történtek a városban. Ott is eljárnak, ha a kutyák el kezdenek ugatni, megmérnék 
az ugatásnak a decibeljét, akkor a csendrendeletet is sértenék. Azt üzenik azok a lakosok, akik 
ebben az ügyben érintettek, hogy már türelmetlenek olyan szintig, hogy valamiféle közmédia 
ill. országos szintő médiában kívánnak ezzel az üggyel kapcsolatban foglalkozni. Látva azt, 
hogy ez az intézkedés önkormányzat részérıl folyamatban van, hiszen a Városmajor utca 
végébıl megközelíthetı új telephelyen a munkálatok zajlanak. Errıl szeretne kérni Molnárné 
dr. Taár Izabella jegyzı asszonytól felvilágosítást, hogy milyen határidı lehetséges ebben az 
ügyben. Bejelentést tesz, hogy június 7-én polgármester úrral közösen, ismételten egy 
fogadónapra kerül sor, ahova várják a Koppánymonostori lakosokat a felmerült 
problémáikkal. Ezt követıen, pedig polgármester úrral közösen lesz egy helyszíni bejárásuk, 
amelyen Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester úr is részt vesz. Azokat a kényes pontokat 
megnézik, amelyek már visszatérıen jelentkeznek a képviselı-testület elıtt. 
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Dr. Molnár Attila: Megköszöni Czita János képviselı úr felvetését. Megkérdezi Babják Csaba 
képviselı úrtól, hogy szeretne válaszolni az ıt érintı felvetésekre? Megállapítja, hogy igen. 
Megadja a szót Babják Csaba képviselı úrnak. 
 
Babják Csaba: Elmondja, hogy a Hit Gyülekezet, szerezzen magának saját kitelepülést 
máshova, de ne egy városi rendezvényre. Véleményét, pedig továbbra is fenntartja a Hit 
Gyülekezetérıl. Véleménye, hogy a város nem támogathatja az ilyen gyülekezeteket. 
 
Dr. Molnár Attila: A képviselı-társait kéri, hogy tartózkodjanak a személyeket és 
közösségeket bántó, sértı kifejezésektıl. A kutyamenhellyel kapcsolatban elmondja, hogy 
ennek az ügynek a megoldásán erıteljesen munkálkodnak. Koppánymonostoron az ott 
lakókkal fogadóórán is meg egyéb összejöveteleken, fórumokon is már beszéltek errıl az 
ügyrıl. Tudomása szerint elég közel járnak a végsı megoldáshoz. Arra vártak, hogy a 
költségvetés elfogadásra kerüljön, ami megtörtént már jóval korábban. A Saxum Kft. nagy 
erıvel mozgósította azt, hogy megnyíljon a menhely. Nem abban látja a legnagyobb 
problémát, - mivel néhány héten belül le tudják zárni az ügyet – hanem amirıl Czita János 
képviselı úrral beszélt, és a fogadóórán is szóba került. Amikor a menhely elkészül utána, 
hogyan tudnak érvényt szerezni, ami nem lesz olyan egyszerő arra, hogy megszőnjön, azaz 
áldott tevékenység, ami Koppánymonostoron tapasztalható ez ügyben. Véleménye, hogy ezt 
az ügyet lesz nehezebb megoldani. Kérése, Kovács Károly úrhoz, a Saxum Kft. 
ügyvezetıjéhez, hogy adjon erre egy rövid választ. Megadja a szót Kovács Károly ügyvezetı 
úrnak. 
 
Kovács Károly: Elmondja, hogy a korábbi városrendezési terv, ezen a területen nem ezt a 
funkciót jelölte ki abból kifolyólag, hogy a képviselı-testület a közelmúltban módosította a 
városrendezési tervet. Ez lehetıséget adott arra, hogy erre a területre el lehessen készíteni a 
megfelelı terveket és az építési engedélyt is meg lehessen szerezni. Tehát ahogyan a hatósági 
eljárások lebonyolódnak, azt követıen a Saxum Kft. egy hónapon belül ezt a területet 
üzemeltetésre át tudja adni teljes mértékben a létesítményt. Ez azt jelenti, hogy kb. mintegy 1 
km-nyi villany és vízvezetéket is be, kell oda juttatni ahhoz, hogy ez a telephely 
funkcionálhasson. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Kovács Károly úr, a Saxum Kft. ügyvezetıjének a 
válaszadását. Megadja a szót Takács József képviselı úrnak. 
 
Takács József: Elmondja, hogy azért kérte is, hogy a nyilvánosság elıtt mondja el ügyvezetı 
úr a főnyírással kapcsolatos tájékoztatást, mivel sok esetben úgy érezte, hogy mikor beszélget 
azokkal az emberekkel, akik ezt szóvá teszik, mintha ıt vonnák felelısségre azért, hogy miért 
nem történik meg a főnyírás. Megkérdezi, mikor kezdıdik meg a főnyírás? Azt hallotta, hogy 
május 31-én lesz szerzıdéskötés. Mikorra várható a főnyírás? 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Takács József képviselı úr felvetését. Megadja a szót Kovács 
Károly úrnak, a Saxum Kft. ügyvezetıjének. 
 
Kovács Károly: Elmondja, hogy május 31-tıl kezdve teljes bizonyossággal megkezdik a 
főnyírást a városban. Két nagy teljesítményő bozótvágó géppel dolgoznak folyamatosan. A 
város külsı területein főnyírás száma nagyon kevés és már nagy a gaz. Remélhetıleg minél 
elıbb el tudják végezni a főnyírást. 
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Dr. Molnár Attila: Megköszöni Kovács Károly ügyvezetı úr válaszadását. Megadja a szót 
Hamrák Zsófia képviselı asszonynak. 
 
Hamrák Zsófia: Elmondja, a Komáromi Napokkal kapcsolatban, hogy Vizeli Csaba 
ügyvezetı-igazgató úr válaszát, elfogadhatják. Tudja mindenki nagyon jól, hogy a Komáromi 
Napok a szőkös anyagi lehetıségeket tekintve nagy szükség volt erre. Reméli, hogy a 
következı évi Komáromi Napokon ilyen jellegő gond nem lesz. Remélhetıleg elegendı 
anyagi feltételeik meglesznek. Az egyháznak, mindenkinek meg van a saját háza, otthona. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Hamrák Zsófia képviselı asszony hozzászólását. Megadja a 
szót Horváth Zsolt képviselı úrnak. 
 
Horváth Zsolt: Elmondja, hogy Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester úrhoz lenne egy 
felvetése. A struktúraváltás után, tudomása szerint volt egy tájékoztató, amelyet a 
kórházigazgatója tartotta meg. Nem lehet tudni azt pontosan, hogy véglegesen melyik 
osztályok maradnak meg, melyek nem. A lakosoktól azt hallotta, hogy a Gyermekosztály 
lehet, hogy megmarad, de csak 8 órától - 16 óráig. Megkérdezi, hogy ha ez igaz, akkor mi lesz 
16 órától? A szülık mit fognak kezdeni a beteg gyermekükkel délután és éjszaka? A 
sebészeten kb. lesz 10 db infúziós ágy. Ha egy idıs beteg embert haza engednek a kórházból a 
hazaszállítása, úgy történik, hogy ott ül 8 órától valamikor este 18 órakor, fogják haza 
szállítani. Tehát 16 órakor hazaviszik az idıs beteget, és másnap újból elviszik a kórházba, ez 
elég nagy problémát fog okozni a hozzátartozóknak, amíg nem rendelkeznek 
személygépkocsival. Tudomása szerint a belgyógyászaton, ahol jelenleg az édesapja bent van 
már másfél hete, így elég sokat tartózkodik ott, a 65 év feletti betegeket fogják ellátni a 
belgyógyászaton és az alatt lévı korosztályt, pedig lehetséges, hogy majd Tatabányán vagy 
Gyır felé fog ez orientálódni. Megkérdezi ezzel kapcsolatban, hogy a belgyógyászattal mi 
várható, megszőnik vagy csak a 65 év felettieket, fogják itt ellátni? 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Horváth Zsolt képviselı úr felvetését. Megadja a szót Dr. 
Kreft-Horváth Loránd alpolgármester úrnak. 
 
Dr. Kreft-Horváth Loránd: Elmondja, hogy 65 év felett is van egészséges nem beteg ember. 
Nem érti a felvetést. Néha értetetlenül áll az ilyen mende-mondák mellett. Nem érti ezt a 
kérdést, nyilván akinek ellátásra van szüksége az meg is, kapja, nincs korhatárhoz kötve. A 
szállítást igazgató úr ígérete szerint az infúziós kezelést meg fogják oldani, amelyen már 
dolgoznak pontosan azért, hogy ne kelljen órákat várakozni az esetleges betegszállítóra. Itt is 
országos szinten komoly forráshiány van az OMSZ-nál ill. a betegszállításnál. Az Országos 
Mentı Szolgálat koordinál április 1-tıl. Az átállás nem volt zökkenımentes, de Kaszás Zsolt 
mentıállomás-vezetıtıl érdeklıdött a napokban, szerencsére ezek a kezdeti nehézségek 
zökkenımentessé váltak. Struktúraváltással kapcsolatban elmondja, hogy igazgató úrnak az a 
célja, hogy mindig nyíltan és ıszintén a legfrissebb információkat továbbítsa a kollégáinak, 
hogy ezzel a bizonytalanságot megszüntesse. Annál rosszabb nincsen, mint a bizonytalanság. 
Remélhetıleg a jobb irányú biztos dolgokat tudta itt elmondani. Május hónapi Komáromi 
Újságnak az egyik vezércikke arról szól, hogyan fog mőködni a Selye János Kórház. 
Mindenkinek a figyelmébe ajánlja ezt a cikket az elolvasására, ami tartalmazza a kórház 
struktúrájának a felállását. Az elmúlt héten csütörtökön a megbeszélésen, hogy konkrétan mi 
hangzott el pontosan, azt nem tudja megmondani, mivel személy szerint nem kapott 
meghívót, egy belsı kórházi munkaértekezlet volt. Ha valaki személyesen megkeresi a 
kórházigazgató urat, akkor biztos mindenkinek ad tájékoztatást arról, hogy konkrétan mi 
hangzott el azon a megbeszélésen. Nem tudja azt pontosan megmondani, hogy a 
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kórházigazgató úr mirıl tájékoztatta a kollégáit. Arról lehetett szó, hogy a GYEMSZI 
munkatársai Komáromban voltak és megindult az átadás-átvétel. A funkcióváltásról is 
folytattak tárgyalást. Javasolja, hogy Dr. Ferencz Péter kórházigazgató úrhoz forduljon 
bizalommal a képviselı úr, aki részletes tájékoztatást tud adni a csütörtöki megbeszélésrıl. A 
kórházban dolgozókat közvetlenül érinti ezek a változások, de természetesen sérelem és 
nehézségek nélkül, mint minden átalakítás nem mőködik, amit igyekeznek orvosolni. 
Kórházigazgató úr arról tájékoztatta, hogy a kórházban dolgozóknak a 86%-a továbbra is 
megtalálja az új struktúrában a munkahelyét, a komáromi kórházban. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester úr válaszadását. 
Megkéri Dr. Csalaváné Hodosi Ágnes beruházási és pályázati referens asszonyt, hogy adjon 
tájékoztatást a szúnyogirtással kapcsolatban. Megadja a szót Dr. Csalaváné Hodosi Ágnes 
asszonynak. 
 
Dr. Csalaváné Hodosi Ágnes: Elmondja, hogy a költségvetésben van a szúnyogirtásra 
elkülönített pénzkeret, de jelenleg nem tud erre választ adni, mert kistérségi szinten kell ezt 
rendezni, de a kolléganıje írásban fog erre a kérdésre választ adni. Tudomása szerint tartanak 
a megbeszélések ezzel kapcsolatban kistérségi szinten. Felmérték a kollégái az utak állapotát 
és jelenleg Hornig Rudolfné alpolgármester asszonnyal, együtt megbeszélték, hogy melyik 
utak azok, amik prioritást élvezhetnek. Természetesen mindegyik utat nagyon fontos lenne 
felújítani, de a Koppánymonostori utak bele tartoznak a prioritásba. A Puskaporosi út is és a 
Nagyherkályi út is szintén beletartoznak a felújításra elsıbbséget élvezı utak közé. 
Remélhetıleg minden hova lesz egy kicsi javítás, hiszen ráfér az utakra. Tudomása szerint 
valóban a kutyamenhellyel kapcsolatban a testületi döntés alapján most már van rendezési 
terv, amelyen a kollégái dolgoznak az engedélyek meglétén. A termıföldet megköszönik, 
amit eddig is a városnak juttatott a virágágyásokba. Megköszönik a temetıkbe juttatott 
termıföldet is. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Dr. Csalaváné Hodosi Ágnes referens asszonynak a 
válaszadását. Elmondja, hogy Havran-Tóth Bernadett foglalkozik a szúnyogirtási 
feladatokkal. Czita János képviselı úrnak jelzi, hogy a napokban került aláírásra az ezzel 
kapcsolatos szerzıdés. Megköszöni képviselı úrnak ezt a felvetését. Úgy gondolja, hogy 
indulni is fog a szúnyogirtás. Havran-Tóth Bernadett kolléganıje felé jelezni fogja ezt a 
felvetést, hogy minél hamarabb induljon meg a szúnyogirtási akció. 
Áttér az ülés elején felvett napirendi pontra az önálló képviselıi indítvány megtárgyalására. 
Megadja a szót Babják Csaba képviselı úrnak. 
 
Babják Csaba: Elmondja, hogy bizonyára mindenki értesült arról, hogy egy Dániel Péter nevő 
budapesti ügyvéd Kerekiben nem olyan régen felállított Horthy Miklós szobrot az éj leple 
alatt piros színő festékkel meggyalázta. Rendkívül bátor cselekedet ez, hogy valaki éjszaka 
ilyen tettre képes. Úgy gondolja, hogy minden jó érzéső magyar emberben nem kis 
felháborodást kiváltson. Ez egy rendkívül primitív cselekedet volt. Ezzel kapcsolatban 
javasolja, hogy Dániel Péter urat, a város testülete nyilvánítsa nem kívánatos személlyé 
Komáromban. A határozati javaslatban ez áll, hogy Komárom Város Képviselı-testülete nem 
kívánatos személynek nyilvánítja Dániel Péter budapesti ügyvédet. A kék színő szalaggal a 
demokráciáért közösség tagját a Kereki községben elkövetett szobor gyalázása kapcsán. 
Továbbá felszólítja, hogy tartózkodjon a hangulatkeltéstıl, primitív cselekedeteitıl és soha ne 
jelenjen meg szeretet városukban. Ne felejtsék el, hogy június 4-e itt a városban a Nemzeti 
Összetartozás Napján egy Turul szobrot fognak felavatni. Kérése a képviselı-testülethez, 
hogy ezt a határozati javaslatot igaz, magyar ember módjára támogassák. 
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Dr. Molnár Attila: Megköszöni Babják Csaba képviselı úr önálló képviselıi indítványa 
ismertetését. Megadja a szót Turi Bálint alpolgármester úrnak. 
 
Turi Bálint: Elmondja, hogy igaz, magyar embernek tartja magát, de nem igazán tud mit 
kezdeni az ilyen hasonló elıterjesztésekkel. Gyalázatos és elítélendı az a tett, amit ez az 
ember véghezvitt. Szobrokat nem szabad leönteni festékkel, nem szabad meggyalázni. Úgy 
gondolja, hogy ez egy rendırségi ügy. Elítélni lehet, de azzal, hogy ha kinyilvánítanák ezt az 
embert, hogy nem kívánatos személy Komárom városában, ezzel nem érnének el semmit sem. 
Lehet ilyen határozatot hozni, csak éppen különösebb értelme nincsen. Nem hinné, hogy a 
Dániel Péter ügyvéd úr Gyır felé, az M1-es úton akar menni, akkor nem fogja kikerülni 
Komáromot. Azt szeretné, hogy tényleg messze kerülje el Komárom városát, ilyen 
hozzáállású ember. Másik probléma ezzel az elıterjesztéssel, hogy tudnának még ide 
felsorolni több személyt is, akik ne tegyék be lábukat egyáltalán Komárom városába. Úgy 
gondolja, hogy nem vezet sehova sem ez az út. Maga részérıl tartózkodni fog ennél a 
szavazásnál. Ettıl függetlenül igaz, magyar ember. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Turi Bálint alpolgármester úr hozzászólását. Megadja a szót 
Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester úrnak. 
 
Dr. Kreft-Horváth Loránd: Elmondja, hogy sajnos nem szavazhat, pedig igennel szavazna, de 
nem csak ez a szoborgyalázás miatt, hanem ez az ember Wittner Mária 1956-os 
forradalmárukat is meggyalázta ezzel. Abban a városban, ahol Wittner Mária több mint 2 órát 
eltöltött körükben. Tényleg egy olyan beszélgetésen vehettek részt, amely mindenki számára 
lélekemelı volt. Kihangsúlyozza azt, hogy aki itt volt, az láthatta, hogy nem Wittner Máriáról 
szólt ez az elıadás, hanem a magyarság jövıjérıl, a múltjáról, az 1956-os forradalmárokról, 
az 1956-os forradalom eszméirıl. Úgy gondolja, hogy ez a legkevesebb, amit megtehetnek a 
képviselık, de nemcsak a Horthy-szobor gyalázása miatt, hanem Wittner Mária 1956-os 
forradalmár miatt is, aki 1970-ben szabadult. Ezt kell megélnie, hogy ilyen ember gyalázza 
meg. Egyetért Babják Csaba képviselı úr elıterjesztésével. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester úr hozzászólását. 
Megadja a szót Horváth Gyula képviselı úrnak. 
 
Horváth Gyula: Elmondja, hogy teljes mértékben egyetért Babják Csaba képviselı-társával. 
Nem biztos, hogy jól cselekednek ezzel a döntéssel. Véleménye, hogy az ilyen emberrıl nem 
kell tudomást venni. Az lenne a legnagyobb büntetése, ha egyáltalán nem szerepelhetne a 
színpadon. A Sas József úrnál a színpadon kellene szerepelnie és nem a televízióban, a 
nyilvánosság elıtt. Egyetért Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester úrral, aki elmondta, 
hogy ezzel a cselekedetével Wittner Máriát is meggyalázza ez az ügyvéd. Továbbá Turi 
Bálint alpolgármester úr felvetésével is egyetért, hogy igen is ez egy rendırségi ügy, bírósági  
ügyre kellene tenni ezt az ügyet. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Horváth Gyula képviselı úr hozzászólását. Megadja a szót 
Babják Csaba képviselı úrnak. 
 
Babják Csaba: Elmondja, hogy megérti ezt a két véleményt is. Nem sokkal a szobor 
gyalázását követıen tudni kell, hogy az országban történt még két esemény, Tormay Cécile 
emléktábláját is leöntötték piros festékkel és a Vass Albert szobrot is, meggyalázták. Meg kell 
állítani ezeknek a tetteknek az elkövetıit. Úgy gondolja, hogy Komárom Város Képviselı-
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testülete, ha kinyilvánítja azt, hogy ez az ember nem kívánatos személy Komáromban, akkor 
elmondhatják ezzel a véleményüket, és tudtára adják, ebbe a városba nem jöhet el. A Turul 
szobrot így biztos, hogy nem fogja tudni meggyalázni és a híveivel együtt akkor nem fog 
tudni ezzel kapcsolatban hangot adni. Véleménye, hogy igen is szint kell vallani, ki kell 
mondani azt, hogy ez így nem mehet tovább. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Babják Csaba képviselı úr hozzászólását. Megadja a szót 
Márkos Attila képviselı úrnak. 
 
Márkos Attila: Elmondja, hogy Babják Csaba képviselı úr által benyújtott önálló képviselıi 
indítványt igennel szavazta meg, hogy felvegyék napirendre. Egészen másképpen gondolja 
mindezt. Ha polgármester úr és a képviselı-társai visszaemlékeznek arra, hogy az elsı 
testületi üléseken arról volt szó, hogy a politikai ügyekkel ne foglalkozzanak és csak a város 
érdekeit, vegyék figyelembe. Úgy gondolja, hogy ez egy politikai indíttatású ügy. Ezért 
kérése a képviselı-testület tagjaitól, hogy tartózkodjanak. Szégyenteljes, gyalázatos dolog, 
hogy valaki egy mőalkotást meggyaláz, ezt egy normális ember nem tenné meg. Vannak 
Magyarországon törvények, van Büntetı Törvény Könyv, vannak Bíróságok, akiknek az a 
feladata, hogy ezzel az üggyel kapcsolatban eljárjanak, ítélkezzenek. Úgy gondolja, hogy nem 
Komárom Város Képviselı-testületének a feladata, hogy embereket kiutasítson a városból. A 
társadalom ezeket az embereket ki fogja magából vetni. Ha ezt a kérdést meg kell szavazni, 
akkor tartózkodással fogja megszavazni. Tiszteletben tartja természetesen mások véleményét 
is. Úgy gondolja, hogy ebben az ügyben a képviselı-testület tagjainak nem kell ítélkezni, meg 
van erre a megfelelı fórum. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Márkos Attila képviselı úr hozzászólását. Megadja a szót 
Czita János képviselı úrnak. 
 
Czita János: Elmondja, hogy Babják Csaba képviselı úr önálló képviselıi indítványának a 
napirendre való felvételénél, azért szavazott tartózkodással, mivel látva azt, hogy ilyen 
témában lesz felszólalása. Úgy gondolja, hogy ez az ügy ilyen gyalázatos ügy, ami 
Magyarországon történt, nem éri meg, hogy itt legyen errıl a cselekedetrıl reklám. Ennek az 
elıterjesztésnek a megtárgyalásánál viszont, Turi Bálint alpolgármester úr hozzászólásával és 
Márkos Attila képviselı úr felvetésével ért egyet. Maga részérıl elfogadottnak tudja tekinteni 
ezt az elıterjesztést. Ezt azzal egészít ki, hogy jelen esetben a mostani jogi környezetet és a 
törvényi hátteret tekintve, úgy gondolja, hogy Komárom városának ilyen jellegő határozata és 
utasítása, hogy bárkit kitiltsanak a városból és korlátozza a szabadon mozgását, ilyen nincsen. 
Véleménye, hogy ilyen jellegő határozatot a képviselı-testület nem hozhat meg, ami megállná 
a helyét. Maga részérıl az ilyen fajta cselekedetet elítéli és meg kell állítani az ilyen 
embereket, hogy ne tudjanak ilyet tenni. Nem hiszi, hogy egy helyi önkormányzatnak a 
képviselı-testület határozatával megoldható ez az ügy. Bízik a magyar igazságszolgáltatás 
erejében. Ha valaki megnézni az Alaptörvényt, amire hivatkozott, le vannak írva azok az 
emberi jogok, amik mentén kell a napi gyakorlatokat végrehajtani. Ezek a jogok 
messzemenıkig az ilyen cselekményeket nem erısítik, hanem inkább büntetı kategóriába 
sorolják. Ez egy bőncselekmény, ettıl nekik el kell határolódni. Ebben a kérdésben, pedig 
nem hozhatnak döntést. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Czita János képviselı úr hozzászólását. Megadja a szót 
Hamrák Zsófia képviselı asszonynak. 
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Hamrák Zsófia: Elmondja, hogy nagyon nehéz kérdésben való döntés elıtt állnak, mivel 
olyan cselekedetrıl van szó, ami minden jó érzéső magyar embert felháborít. Korábbi 
években a saját korosztálya emlékszik még arra, hogy mikor letéptek egy orosz zászlót vagy 
mikor megszólaltak ilyen ügyben, akkor ez az ügy röviden elrendezıdött, nem kellett 
tiltakozni sem. Óvakodott mindenki ezek után mindentıl. Ez a törvénynek a feladata, de 
mivel ez már sorozatban elıfordult, le kell állítani a bőncselekmény elkövetıit, hogy többet 
ilyet ne kövessenek el. Ez a képviselı-testület annál városszeretıbb, hazaszeretıbb, mint egy 
olyan határozatot hozzon, hogy tartózkodjon ettıl. A tartózkodás a legnagyobb bőn, mert 
maga az egyetértés is. Mindenki máshogyan látja ezt az ügyet. Úgy gondolja, hogy nem 
ítélkezik senki felett, mert van erre egy magasabb erı, aki e fölött rendelkezni fog. Az Isten 
rendelkezzen e fölött, meg a törvény. A testületnek meg ki kell mondani egy olyan 
nyilatkozatot, hogy elítélnek minden ilyen cselekedetet. Javasolja, hogy ezzel kapcsolatban 
egy olyan határozatot hozzon a testület, ami az ilyen jellegő cselekedet elítéli. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Hamrák Zsófia képviselı asszony felvetését. Elmondja, hogy 
két ügyrendi jellegő hozzászólás lesz. Elıször megadja a szót Sárai János képviselı úrnak. 
 
Sárai János: Elmondja, hogy ennek az elıterjesztésnek a napirendre való felvételénél, igennel 
szavazott azért, mert tudta, hogy sok hozzászólás lesz. Javasolja, hogy vegyék le napirendrıl 
ezt az elıterjesztést, egyáltalán ne hozzon a testület ezzel kapcsolatban határozatot. Ennek az 
embernek a bőncselekményével kapcsolatban, ha határozat jelenik meg a világhálón, akkor 
biztos, hogy felhívják magukra a figyelmet, akkor lehetséges, hogy ez az ember megjelenik a 
városban, és le akarja önteni piros festékkel a Turul szobrot. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Sárai János képviselı úr felvetését. Megadja a szót Turi Bálint 
alpolgármester úrnak. 
 
Turi Bálint: Elmondja, hogy Hamrák Zsófia képviselı asszony felvetette azt, hogy aki 
tartózkodással fog szavazni az elıterjesztésrıl, az egyetért az ilyen jellegő szoborgyalázással. 
Olyan országban, hazában élnek, ahol a rendırség elvégzi a feladatát, és ezzel foglalkoznak. 
Komárom Város Képviselı-testülete meg szintén csak az ellátandó helyi feladatával 
foglalkozzon. Ez a téma egyáltalán nem ide való. Ez az út nem vezet sehova sem. Véleménye, 
hogy ne vegye le a testület ezt az elıterjesztést napirendrıl, hanem fogalmazzanak meg egy 
olyan határozati javaslatot úgy, hogy nem értenek egyet azzal a tendenciával, amely az 
országban az elmúlt idıszakban történt, hogy különbözı emléktábláknak, szobroknak a 
meggyalázásával nyilvánítják ki az egyes emberek a véleményüket. A városba ezek az 
emberek nem kívánatos személyek, akik ilyen cselekedettel fejezik ki a véleményüket az 
országban. Úgy gondolja, ha most elrendelnek egy 5 perces szünetet, akkor Molnárné dr. Taár 
Izabella jegyzı asszony segítségét kérik, ebben az ügyben, való döntésmeghozatalában. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Turi Bálint alpolgármester úr felvetését. Véleménye, hogy 
Turi Bálint alpolgármester úr utolsó mondatával egyetért, de elıször megadja a szót Babják 
Csaba képviselı úrnak. 
 
Babják Csaba: Elmondja, hogy meghallgatta a képviselık véleményét. Nem szeretne semmi 
más határozati javaslatról szavazni. Úgy gondolja, hogy az önálló képviselıi indítványában 
szereplı határozati javaslatról szavazzanak. Mindenki hallgasson a szívére és szavazzon 
annak megfelelıen. Mindenki a saját lelkiismeretével számoljon el. 
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Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy elsı szavazásuk, Sárai János képviselı úr ügyrendi 
javaslata, ami arról szólt, hogy vegyék le napirendrıl ezt az indítványt. Kéri, hogy elıször 
errıl szavazzanak. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 6 igen, 3 nem és 1 tartózkodási szavazattal 
levette napirendjérıl az indítványt. 

 
 
Dr. Molnár Attila: Kéri, hogy szavazzanak a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról, a 
két ülés közötti fontosabb eseményekrıl, tárgyalásokról, polgármesteri és egyéb 
intézkedésekrıl, az önkormányzat likviditási helyzetérıl szóló beszámolóról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
81/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
 
      Komárom Város Képviselı-testület elhatározta, hogy elfogadja a lejárt határidejő  
      Képviselı-testületi határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb  
      tárgyalásokról, intézkedésekrıl, az önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseirıl,  
      kérdésekrıl, bejelentésekrıl szóló beszámolót. 

 
 

            Határidı: azonnal 
            Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
10. napirend: 
Elıterjesztés Komárom Város Képviselı-testület 270/2009. (XII.10.) számú határozatának 
2012. évben történı Pénzügyi helyzetérıl. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy itt a panel pályázathoz hasonló ÖKO pályázat ill. a NEP 
pályázatokon 2009-ben a Tópart 2/A, a Tópart 6/A, Tópart 6/B, Klapka 11, 13-mas lakások 
összesen 87 lakás vett részt ezen a pályázaton. Az önkormányzat akkor is és azóta is 
kinyilvánították azon szándékukat, hogy amelyik társasház ezen részt vesz, az önkormányzat 
megfelelı támogatást ehhez megadja. Erre nem volt módúk, hiszen a támogatási szerzıdés 
nem került aláírásra ez idáig. A közelmúltban került ez aláírásra és most tudnak errıl döntést 
hozni. A költségvetésben szerepel az erre fordítandó pénzösszeg. Ezt a határozati javaslatot 
kell megalkotni. Továbbá elmondja, hogy az összbizottság ezt a napirendi pontot 
megtárgyalta, amelyet elfogadásra javasol a képviselı-testületnek. Megkérdezi, hogy van-e 
szóbeli kiegészítése az elıterjesztınek a napirendhez? Megkérdezi, hogy van-e kérdés, 
észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a napirendi ponttal kapcsolatban? – megállapítja, 
hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 
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82/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
Komárom Város Képviselı-testülete elhatározta, hogy hozzájárul, a Komárom, Tópart ltp. 
2/A., a Komárom, Tópart ltp. 6/A., a Komárom, Tópart 6/B. és Komárom, Klapka Gy. u. 11-
13. alatti, a 2009. évben a NEP és OKÖ pályázaton nyertes társasházak lakóegységenként 
100.000,- Ft, azaz összesen 8,7 MFt vissza nem térítendı támogatásban részesüljenek, a 
támogatási szerzıdés megkötése után 60 napon belül.  
     
Határidı: azonnal 
Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
11. napirend: 
Elıterjesztés Komárom, Mártírok útja 4-6. alatti társasház ZBR nyertes pályázat 
támogatásáról. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy itt már a panelprogramról van szó. Többször pályázott a 
társasház korábbi pályázatokban, de volt, amelyiken nem nyert, ezért újból be kellett nyújtani 
a pályázatot. Több éve folyamatban lévı pályázatról van itt szó. Nagyon fontosnak tartja, 
hogy minden kezdeményezést természetesen pénzügyi lehetıségeiket figyelembe véve tudják 
támogatni. A Mártírok útja 4-6. alatti társasházban lakókkal többször egyeztetett. Ez ügyben a 
Lakásszövetkezet vezetıje is már többször tartott társasházi közgyőlést. Több sikeres 
pályázatot tudott beadni a társasház. Kérése a képviselı-társaihoz, hogy a határozati javaslatot 
fogadják el és támogassák a beruházást. Továbbá elmondja, hogy az összbizottság ezt a 
napirendi pontot megtárgyalta, amelyet elfogadásra javasol a képviselı-testületnek. 
Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a napirendi 
ponttal kapcsolatban? Megadja a szót Turi Bálint alpolgármester úrnak. 
 
Turi Bálint: Elmondja, hogy ezek azok a napirendek, amelyekkel foglakozni kell helyi 
önkormányzati szinten. A nagy politikát meg kell hagyni a Magyar Parlamentnek. Nagyon 
örül a térség képviselıjeként annak, hogy a Mártírok útja 4-6. társasházi lakóknak a pályázata 
célba jutott, hiszen ık voltak azok, akik a korábbi körökben sajnos nem részesültek 
támogatásban. Kérése a képviselı-társaihoz, hogy támogassák ezzel az önrésszel ezt a 
pályázatot. Nagyon fontosnak tartja azt, hogy bent a városközpontban végre ez a társasház is 
felújításra kerül. Energetikai szempontból is nagyon fontos ennek a társasháznak a felújítása, 
akár közgazdasági szinten, az ott lakóknak a pénzügyi lehetıségeik miatt és esztétikai 
szempontból is. A városképet meghatározó épület, jövıre rendbe lesz téve. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Turi Bálint alpolgármester úr hozzászólását. Megkérdezi, 
hogy van-e további kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselı-testület tagjai részérıl a 
napirendhez? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
83/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
Komárom Város Képviselı-testülete elhatározta, hogy jóváhagyja, a Komárom, Mártírok útja 
4-6. alatti társasház 2012. évben ZBR pályázat keretében megvalósuló beruházásához a 2013. 
évi költségvetésben, vissza nem térítendı támogatás céljára 32.463.062,- Ft összegben 
fedezetet biztosít.  
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Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
12. napirend: 
Elıterjesztés Komárom Város Rendezési Tervének módosítására a 13-as út fejlesztése 
céljából. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e szóbeli kiegészítése Siklósi József fıépítész úrnak 
az elıterjesztéssel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Elmondja, hogy rendezési tervet 
kell módosítani ahhoz, hogy a Nemzeti Infrastruktúra Fejlesztı Zrt. programjának azon része, 
amely a 13-mas fıút, ami Kisbér és az autópálya irányába menı fıút korszerősítése 
megtörténjen.  Többnyire az út kiszélesítésérıl van szó, amelyhez szükséges a rendezési 
tervet módosítani. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai 
részérıl a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót Dombay Gábor képviselı úrnak. 
 
Dombay Gábor: Elmondja, hogy az útfejlesztésnek nagyon örül, mert ez egy észak-déli 
irányban átmenı nagy forgalmú fıút. Örömmel tapasztalta, hogy egy forgalomlassító 
interaktív táblát is kihelyezetek, amit szintén a képviselı-testület vetett fel. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Dombay Gábor képviselı úr hozzászólását. Megkérdezi, hogy 
van-e további kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a napirenddel 
kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
 
 
 
84/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
Komárom Város Önkormányzatának Képviselı-testülete elhatározta, hogy egyetért a 13. 
számú fıútvonal tervezett korszerősítésével és a Komárom Város Képviselı-testülete által 
2010. évi 3. számú (II.19.) önkormányzati rendelettel elfogadott KÉSZ-t és a hozzá tartozó 
Szabályozási Tervet a korszerősítésnek megfelelıen kívánja módosíttatni.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs:   Dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
13. napirend: 
Elıterjesztés a TIOP 3.4.2-11/1 – Önkormányzati, állami, egyházi, nonprofit fenntartású 
bentlakásos intézmények korszerősítése c. projekt bekerülési költsége, illetve a TÁMOP 
3.2.13-12/1 – Kulturális intézmények részvétele a tanórán kívüli nevelési feladatok 
ellátásában címő és a TÁMOP-5.6.1/B-12 - A bőnmegelızés szempontjából kiemelten fontos 
bőnelkövetı vagy bőnelkövetés szempontjából veszélyeztetett gyermek- és fiatalkorúak 
segítése címő projektek támogatásáról. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
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Dr. Molnár Attila: Elmondja, Hornig Rudolfné alpolgármester asszony jelezte, hogy részletes 
tájékoztatást ad az elıterjesztésrıl. Megadja a szót Hornig Rudolfné alpolgármester 
asszonynak. 
 
Hornig Rudolfné: Elmondja, hogy három témával kapcsolatban terjesztették elı a képviselı-
testületnek ezt az elıterjesztést. Az elsı a legfontosabb, mert ennek a beadási határideje a 
napokban van. Az elmúlt évben, decemberben született döntés alapján, az Idısek Otthona és 
Idısek Otthonházának új nevén az Egyesített Szociális Intézmény átalakításának a 
projektjével kapcsolatos döntés ez. Ennek a tervdokumentációja elkészült. Folyamatos 
egyeztetéseket tartottak az intézményvezetıvel. Ennek a projektnek a fı célja az, hogy 
korszerősítsék a főtési hálózatot ill. a szükséges akadálymentesítések megtörténjenek, 
valamint 10 fıvel így bıvíteni lehet majd az intézménynek a mőködését. A másik pályázatuk 
egy lehetıség, amelynek a kezdetén tartanak. A Jókai Mór Városi Könyvtár fordult azzal az 
önkormányzathoz, hogy indulna „A kulturális intézmények tanórán kívül nevelési feladatok 
ellátása.” címő pályázaton. A program indítása a 2013. április végéig tartana. Ez 100 %-os 
támogatottságú, 10 millió Ft értékő a projekt, amire pályázni szeretnének. Tulajdonképpen a 
támogatás azért szükséges, hogy utólag finanszírozza ezt majd a pályázat elszámolásánál a 
kiíró. Ehhez egy ilyen megelılegezı támogatásra lenne szükség. A harmadik pályázatuk, 
pedig TÁMOP „A bőnmegelızés szempontjából kiemelten fontos bőnelkövetı vagy 
bőnelkövetés szempontjából veszélyeztetett gyermekek és fiatalkorúak segítsége.” címő 
pályázat, amiben részt szeretnének venni. Ennek a pályázatnak most van a beadási határideje, 
amelyhez kérnek egy támogató nyilatkozatot. Ez a pályázat szintén 100 %-os támogatást 
élvezne és uniós forrásból valósulhatna meg ez a projekt. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Hornig Rudolfné alpolgármester asszony tájékoztatását. 
Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a napirendi 
ponttal kapcsolatban? Megadja a szót Hamrák Zsófia képviselı asszonynak. 
 
Hamrák Zsófia: Elmondja, hogy ugyan 100 %-os támogatottságúak a pályázatok, de tudomása 
szerint elıfinanszírozásra is szükség van. Megkérdezi, hogy van-e a város abban a helyzetben, 
hogy ezt megteheti a szőkös anyagi helyzet tekintetében? 
 
Hornig Rudolfné: Elmondja, hogy valóban a város költségvetésének a helyzete nem annyira 
pozitív, hogy minden egyes pályázatot önállóan tudnának támogatni. Lehetıség van arra, 
hogy ezeket uniós hitelekbıl tudják finanszírozni, abban az esetben, ha aláírt támogatási 
szerzıdésük van. Tehát hitelbıl fogják tudni megvalósítani mindezt. Amennyiben 
megváltozik az önkormányzat helyzete, nyilván akkor ez egy másik kérdés lesz. 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy elıször meg kell nyerni a pályázatot. Az utóbbi idıben 
nagyon sok olyan pályázat van, amit kiírnak és az eredménye ilyen szempontból kétséges. 
Úgy gondolja, hogy a pályázatok olyanok, amelyek nem igényelnek önrészt. A finanszírozás 
ebbıl a szempontból úgy gondolja, hogy egy másik kérdés. Ez valószínő majd csak a 
következı évben derül ki, akkor kell majd döntést hozni ebben a kérdésben. Megkérdezi, 
hogy van-e további kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselı-testület tagjai részérıl a 
napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati 
javaslatról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
85/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
            Komárom Város Képviselı-testület határozta, hogy 
 

1. Jóváhagyja a TIOP 3.4.2-11/1 – Önkormányzati, állami, egyházi, nonprofit fenntartású 
bentlakásos intézmények korszerősítése c. pályázati kiírás keretében benyújtásra 
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kerülı projekt – a „Komárom Város Egyesített Szociális Intézménye korszerősítése” - 
költségvetését, mindösszesen 179.999.945 Ft összegben.  

 
2. Jóváhagyja az önkormányzat, illetve a Jókai Mór Városi Könyvtár részvételét a 

TÁMOP-3.2.13-12/1-Kulturális intézmények részvétele a tanórán kívüli nevelési 
feladatok ellátásában c. pályázaton.  

 
3. Jóváhagyja a Társadalmi Megújulás Operatív Program keretében meghirdetett 

TÁMOP-5.6.1/B-12 számú „A bőnmegelızés szempontjából kiemelten fontos 
bőnelkövetı vagy bőnelkövetés szempontjából veszélyeztetett gyermek- és 
fiatalkorúak segítése” címő projekten való részvételt és felkéri az Agenda Pályázatház 
Pályázati Tanácsadó Kft. a pályázati dokumentáció elkészítésére. 

 
           Határidı: azonnal 
           Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
14. napirend: 
Elıterjesztés a 2012. évi költségvetés oktatási alapjának felosztásáról. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy az összbizottság ezt a napirendet megtárgyalta, amelyet 
elfogadásra javasol a képviselı-testületnek. Megkérdezi, hogy van-e szóbeli kiegészítése az 
elıterjesztıknek a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy 
van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a napirendi ponttal kapcsolatban? 
Megadja a szót Turi Bálint alpolgármester úrnak. 
 
Turi Bálint: Elmondja, hogy nagyon fontos pénzkereteknek a szétosztásáról van szó, hiszen az 
iskoláknak, oktatási intézményeknek nagyon szőkös anyagi lehetıségeik vannak különbözı 
rendezvények lebonyolítására. Ez ad jó lehetıséget arra, hogy a rendezvényeket ebben a 
naptári évben lebonyolítsák. Nagyon reméli, hogy sikerült igazságosan elosztani a 
pénzösszeget. A másik része, pedig felvidéki és más határokon túli magyar emlékhelyek 
látogatásának a támogatásáról szól. Nagyon fontos, hogy a városba járó gyermekek tisztában 
legyenek azzal, hogy határaikon kívül is élnek magyarok és magyar emlékhelyek is vannak. 
Ez szolgálja a másik támogatási pénzkeretnek a szétosztása. Reméli, hogy hasznos 
tapasztalatokat szereztek a gyermekek az utak alatt. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Turi Bálint alpolgármester úr hozzászólását. Megkérdezi, 
hogy van-e további kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a napirenddel 
kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
86/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
             Komárom Város Képviselı-testület határozta, hogy 
 

1. A 2012. évi költségvetésben elkülönített oktatási alapból az alábbi intézmények 
részére, a megjelölt összeget mőködési célra – az országhatáron túli, magyar 
történelmi emlékhelyeket felkeresı iskolai kirándulások költségeihez – biztosítja: 
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Intézmény/közösség A támogatás összege 
Feszty Á. Ált. Isk. (8.a és 8.c osztályok) 400000 
Feszty Á. Ált. Isk. (5.a osztály)  300000 
Jókai M. Gimnázium (10. a osztály) 200000 
Jókai M. Gimnázium (8. a osztály) 150000 
Összesen: 1.050.000 

 
 

2. Komárom Város Képviselı-testülete a 2012. évi költségvetésben elkülönített oktatási 
alap terhére az alábbi oktatási intézmények részére nyújt támogatást az országhatáron 
túli, magyar történelmi emlékhelyeket felkeresı iskolai kirándulások költségeihez: 

 
 

Intézmény/közösség A támogatás összege 
Alapy G. Szakiskola és Szakk. (jó tanulók ) 110000 
Kultsár I. Szakközépisk. (40-45 fı) 200000 
Széchenyi I. Közg.-Inform. Szakközépisk. (10. b osztály) 377500 
Összesen: 687.500 

 
 
 
 

3. Komárom Város Képviselı-testülete a 2012. évi költségvetésben elkülönített oktatási 
alapból az alábbi intézmények részére, a megjelölt összeget mőködési célra – 
intézményi rendezvények szervezésére és lebonyolítására – biztosítja: 

 
 
 
 

Intézmény 
A szervezésre 

biztosított összeg 
Szivárvány Óvoda 150000 
Kistáltos Óvoda 20000 

Gesztenyés Óvoda 100000 

Naspsugár Óvoda 100000 

Tóparti Óvoda 100000 

Színes Óvoda 100000 

Színes Óvoda Tagóvodája 30000 

Csillag Óvoda 100000 

Dózsa Gy. Ált. Isk. 145000 

Bozsik J. Ált. Isk. 450000 

Feszty Á. Ált. Isk. 350000 

Petıfi S. Ált. Isk. 300000 
Egressy B. Zeneiskola 250000 

 Összesen: 2.195.000 
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4. Komárom Város Képviselı-testülete a 2012. évi költségvetésben elkülönített oktatási 

alap terhére az alábbi oktatási intézmények részére nyújt támogatást intézményi 
rendezvények szervezéséhez és lebonyolításához: 

 
 

Intézmény 
A szervezésre 

biztosított összeg 
Alapy G. Szakiskola 150000 

Kultsár I. Szakközépisk. 150000 

Széchenyi I. Szakközépisk. 150000 

Szent Imre isk. 150000 

 Összesen 600.000 
 
           Határidı: azonnal 
           Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
15. napirend: 
Elıterjesztés az Óperenciás Waldorf Óvoda megszüntetésérıl. (II. forduló) 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy az összbizottság ezt a napirendet is megtárgyalta, amelyet 
egy kiegészítéssel, elfogadásra ajánlj a képviselı-testületnek. Nagy tisztelettel és szeretettel 
köszönti az ülésen megjelent Répási-Tar Gabriellát, a Szellı Szárnyán Közhasznú Egyesület 
elnökét. Megköszöni neki azt az áldozatos munkáját, amit a munkatársaival együtt végeznek 
az egyesületben. A Waldorf Óvodának, ami intézményként mőködik és a késıbbiekben 2012. 
szeptember 1-jétıl az óvoda létrehozását kezdeményezı Szellı Szárnyán Közhasznú 
Egyesület fenntartásában mőködne, természetesen az önkormányzat támogatása mellett. 
Mindenképpen szeretnék, hogy ha az oktatási életük színesítése megmaradna. Részben 
anyagi, részben viszont praktikus okai is vannak ennek a döntésnek, amely összhangban 
született meg a fenntartó közhasznú egyesülettel, akik igénybe tudnak venni adományokat, 
olyan forrásokat, amelyeket ık nem tudnak igénybe venni. Tehát vélhetıen a költségvetésben 
láthatóan pozitív irányba fog elmozdulni a kiadási oldal e tekintetben, hogy kedvezıbb áron 
fogják tudni mőködtetni majd ezt követıen az óvodát. Az egyesület ennek a döntésnek a 
meghozatalát követıen tudja majd mőködtetni az óvodát. A 7-es pontban azt kérte, hogy úgy 
módosítsák, - amellyel az összbizottság egyetértett - hogy a képviselı-testület is úgy fogadja 
el, hogy ezt a támogatási szándékot kifejezzék természetesen. Elhangzott Berczellyné Nagy 
Marianna Intézmény-felügyeleti osztályvezetı asszonytól, hogy 5 évre születik meg ez a 
megállapodás. Remélhetıleg, hosszú távú jövıje biztosított az óvoda mőködésének. Ezt a 
támogatást fejezzék ki ebben a pontban, hogy az önkormányzat kifejezi, hogy támogatni 
kívánja az óvoda mőködését. Ebben az évben mivel megszőnik az intézmény, 3 millió Ft-tal 
támogatja majd a mőködését az óvodának, ahogyan ez szerepel a határozati javaslatokban is. 
Kihangsúlyozza, hogy fenntartóváltásról van szó az elıterjesztésben. Olyan közhasznú 
egyesület fogja mőködtetni tovább az óvodát, amelyik remélhetıleg jóval több anyagi forrást 
tud majd fordítani az óvoda mőködtetésére, mint ez eddig megfigyelhetı volt. Megkérdezi, 
hogy van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a napirendi ponttal 
kapcsolatban? Megadja a szót Takács József képviselı úrnak. 
 
Takács József: Elmondja, hogy ez az óvoda abban a városrészben mőködik, ahol saját 
személyét megválasztották képviselınek. Egy kicsit érzékenyebben reagál minden ilyen 
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jellegő kezdeményezésre, ami most itt elıttük van. Az összbizottsági ülésen elég részletesen 
megtárgyalták az óvoda jövıjével kapcsolatos teendıket. A határozati javaslatokkal 
kapcsolatban úgy gondolja, hogy megfelelıen fogják támogatni azzal a kiegészítéssel, amit 
polgármester úr is elmondot. Nagyon bízik benne, hogy sikerül az egyesületnek ezt sikeresen 
mőködtetni a továbbiakban. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Takács József képviselı úr hozzászólását, amellyel egyetért. 
Megkérdezi, hogy van-e további kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a 
napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati 
javaslattal kapcsolatban. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
87/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
             Komárom Város Képviselı-testület határozta, hogy 
 

1. 2012. augusztus 31. napjával megszünteti az Óperenciás Waldorf Óvoda intézményét. 
A megszüntetés jogutódlás nélkül történik.  

 
2. Elfogadja az Óperenciás Waldorf Óvoda megszüntetı okiratát. (1. sz. melléklet).  
 
3. Elfogadja a Komárom Város Képviselı-testülete Polgármesteri Hivatala alapító 

okiratának módosítását. (2. sz. melléklet) 
 
4. Felkéri a hivatalt, hogy a megszüntetı okiratot juttassa el a Magyar Államkincstár 

Komárom-Esztergom Megyei Regionális Területi Igazgatóságához, intézkedjen a 
megszüntetett intézmény – fenti határidıtıl való - törzskönyvi nyilvántartásból 
törlésérıl és az intézmény számlaszámának megszüntetésérıl.  

 
5. Az Óperenciás Waldorf Óvoda megszőnésével 3 álláshely megszőnésére kerül sor 

2012. augusztus 31-tıl. (2 óvodapedagógus, 1 dajka) 
     Az önkormányzat költségvetési szerveinél és a meglévı üres álláshelyeken, illetve az    
     önkormányzat fenntartói körén kívüli munkáltatónál az érintett munkavállalók, -  
     munkaviszonyban töltött ideje folyamatosságának megszakítása nélkül –  
     foglalkoztatására nincs lehetıség. 
 
5. 2012. szeptember 1-jétıl bérbe adja a Szellı Szárnyán Közhasznú Egyesületnek a 

2921 Komárom, Mőszerész u. 2. sz. alatti ingatlan (óvodaépület) azon részét és óvodai 
eszközöket, melyet az Óperenciás Waldorf Óvoda jelenleg használ. 

 
6. A Szellı Szárnyán Közhasznú Egyesület által mőködtetett óvoda munkájához 

Komárom Város Önkormányzata kinyilvánítja azon szándékát, hogy az óvoda 
mőködését támogatni kívánja.  

 
7. A 2012. évi költségvetés terhére 3M Ft-ot biztosít az óvoda mőködéséhez. 

   
            Határidı:  azonnal 
            Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester 
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16. napirend: 
Beszámoló az óvoda és általános iskolai beíratások eredményeirıl. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, elıterjesztıként, a képviselı-társai figyelmét felhívja arra, hogy 
a határozatot úgy módosítsák, hogy az osztályösszevonásokat a Feszty Árpád Általános 
Iskolában a létszámok eléggé érzékenyek ezen a területen, nem javasolnának semmit. 
Egyeztetéseket folytattak ezzel kapcsolatban. Kérése, hogy ez ne történjen meg a Feszty 
Árpád Általános Iskola tekintetében. Látható a beíratási számadatoknál, hogy az elsı 
osztályok tekintetében az iskola eredeti kérésének megfelelıen a 4 elsı osztály indítására 
kerülne sor. Ezekkel a módosításokkal kéri a határozati javaslatot, hogy a képviselı-testület 
fogadja el. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a 
napirendi ponttal kapcsolatban? Megadja a szót Czita János képviselı úrnak. 
 
Czita János: Elmondja, hogy az iskolai és az óvodai beíratásokkal kapcsolatban, mikor az 
általános iskolákban a beíratási idıszak megtörtént áprilisi hónap elıtti idıszakban, akkor a 
képviselıi fogadó napján jött egy szülıi küldöttség. Azzal a kérdéssel fordultak hozzá, hogy 
igaz az a hír, hogy a Dózsa György Általános Iskolában várhatóan a felsı osztály 
megszüntetésre kerül és a gyermekeknek valamelyik komáromi általános iskolába, kell majd 
bejárniuk. Ha igaz a hír, akkor be sem íratják ide ebben az általános iskolába, mert milyen 
nagy törést okozhat az, ha a negyedik osztály után Komáromba kell vinni iskolába a 
gyermeküket. Meglepıdött ezen a kérdésen és polgármester úrral egybıl felvette a 
kapcsolatot ez ügyben. A közös fogadónapon is felvetıdött ez a kérdés. Polgármester úr 
megnyugtatta a szülıket azzal, hogy az önkormányzatnak ilyen jellegő átszervezési terve 
nincsen. Felvetıdik az a kérdés, hogy várhatóan az általános iskolák állami kezelésbe fognak 
kerülni, ha jól tudja, 2013. január 1-jétıl. Most van, azaz idıszak, amikor készül, azaz új 
oktatási törvény, ami meghatározza a vagyoni és szervezeti funkciókat ill. az oktatási 
alaptéziseket is, ami nagyon érinti Komárom város általános iskoláit, középiskoláit. Érinti 
még azokat a szülıket is, akiknek ilyen korú gyermekeik vannak. Úgy gondolja, hogy 
tartaniuk kell azt, Komárom városban, hogy megırizzék általános iskoláikat minden 
körülmény között mindegyiket. Mindenhol 8 osztályt indítsanak legalább, ez igaz a 
monostorira, a szınyi általános iskolákra is. Tartsanak ki ezek mellett. Most még idıben 
vannak, a kórházi átszervezés után levonható tanulságokat felhasználva itt ebben az ügyben. 
Úgy gondolja, hogy most itt van, azaz idıszak, amikor a Parlamentben és a törvénykezésben 
arról fognak dönteni, hogy milyen sorsa lesz az alapintézményeknek. Polgármester úr, aki 
országgyőlési képviselı is, számára és ott, akik ezen az összejövetelen részt vettek, elmondta, 
hogy minden erejébıl azon lesz, hogy megırizzék az alapintézményeiket. Hiszen Komárom 
városának azokhoz a városokhoz kell tartoznia, amikor véget ér a válság, akkor itt fejlıdés 
lesz. Az Ipari Park, kiürülıben van, de be fog telni elıbb-utóbb. Bízik benne, hogy minél 
hamarabb lesz bejelentése polgármester úrnak ezzel kapcsolatban. Van egy új zöldmezıs Ipari 
Parkuk is, amely kialakításra kerülhet. E mellett, ha ezek a parkok dolgozni fognak, akkor 
Komárom város létszáma, a lakosság tekintetében nem fog csökkenni. Úgy gondolja, hogy 5-
10 év távlatában növekedni fog. Ez a növekedés demográfiai szintjén mérve a gyermekeknek 
a létszámában is növekedés lehet. Ezért is kell ragaszkodniuk ehhez az intézményhez. Az is 
fontos lesz, hogy a Parlamentben dönteni fognak arról, hogyan mőködhetnek az 
önkormányzatok a jövıben. Egy kapocs lehet az is, hogy ha megırzik az alapintézményeiket, 
az iparőzési adóval kapcsolatban nekik, maradásuk legyen. Javasolja, hogy lobbizzanak azért, 
hogy a komáromi lakosok nem azokhoz a településekhez kívánnak tarozni, ahol az 
alapintézményeket elvárják, hogy átadják a kormányzatnak, mivel nekik nincsen 
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költségvetésük arra, hogy fenntartsák. Oda szeretnének tartozni, ahol várják az ipari fejlıdést, 
azt követıen a város építését és a demográfiai létszám növekedését is. Gyır és Tatabányát 
jelöli meg példaképpen. Bízik benne, hogy ebben a munkában, idıben indulnak el és 
polgármester urat segítve ebben sikereik is lesznek. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Czita János képviselı úr felvetését, amivel egyetért. A 
legfrissebb híreket a sajtóból is értesülnek. Nagy valószínőséggel vegyes rendszer várható az 
alapfokú oktatás mőködtetés területén. Ez azt jelenti, hogy az önkormányzatnak a fenntartási 
kötelezettsége meg fog maradni. Ebbıl a szempontból úgy gondolja, hogy minden 
lehetıségük meg lesz arra, hogy a megfelelı döntéseket meghozzák pozitív irányban. A 
legfontosabb a gyermekeknek az érdekei ezen a területen. Mindannyian abban bíznak, hogy 
minél több gyermek lesz, akiket beíratnak a szülık. Ezen a téren pozitív és negatív tendenciák 
láthatók. Az elsı osztályokba való beíratások száma 172 fıt jelent Komárom városában. 
Ehhez tartozik a Szent Imre Római Katolikus Általános Iskolába beíratott 31 fı, a Bozsik 
József Általános Iskolába 36 fı, a Dózsa György Általános Iskolába 15 fı, a Feszty Árpád 
Általános Iskolába 81 fı és a Petıfi Sándor Általános Iskolába 40 fı elsı osztályos az, akiket 
beírattak. Úgy gondolja, hogy az a legfontosabb, hogy minél több gyermek legyen, akik 
Komárom városába jár iskolába, és óvodába kerül beíratásra. Az új beíratottak száma 162 fı, 
és ehhez tartozik még a Szent Imre Római Katolikus Óvoda beíratottak száma is. Ebbıl a 
szempontból fontosnak tartja saját maga is, hogy ezen a területen az intézményvezetıiknek a 
lehetı legnagyobb segítséget megadják és azt a szakmai munkát is, amelyet kiválóan 
végeznek Komárom városában. A határozati javaslat ugyanezeket a szakmai döntéseket 
támasztja alá, hogyan tudják biztosítani a lehetı legmagasabb szakmai színvonalat az 
intézményeikben. Megadja a szót Horváth Gyula képviselı úrnak. 
 
Horváth Gyula: Elmondja, hogy a Petıfi Sándor Általános Iskolának a jobb keze a Tóparti 
Óvoda és a Gesztenyés Óvoda. A számadatokat tekintve a Gesztenyés Óvodába 40 fı 
gyermeket és a Tóparti Óvodába viszont 25 gyermeket írattak be a szülık. Ezzel szemben a 
Petıfi Sándor Általános Iskolába viszont csak 40 fı gyermeket írattak be. Megkérdezi, hogy 
mi lehet ennek az oka? 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy szabad iskola választás alapján a szülınek joga van, ebbıl 
a szempontból nem tudják ezt elıre meghatározni. 
 
Berczellyné Nagy Marianna: Elmondja, hogy nyilvánvalóan, mivel mindegyik intézménynek 
más pedagógiai programja van és a szülıknek, pedig megadatott az a jog, hogy szabad iskola 
választás jogával éljenek. Nyilván az adott programoknak megfelelıen és a gyermekük 
képességeiknek, érdeklıdési körüket figyelembe véve a számukra leginkább adekvát 
intézménybe írassák be a gyermeküket. 
 
Horváth Gyula: Elmondja, hogy azért érdeklıdik ezzel kapcsolatban, mivel Komárom város 
sporttanácsnoka, egy kicsit ledöbbentette az a tény, hogy a Petıfi Sándor Általános Iskola 
sporttagozatába a számadatokat tekintve, csak ilyen kevés gyermeket írattak be. 
 
Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e további kérdés, észrevétel a képviselı-társak 
részérıl a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak az 
általa módosított határozati javaslatokról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 
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88/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 

1. Komárom Város Képviselı-testülete tudomásul veszi a 2012-2013. tanévre beíratott 
óvodások, az általános iskolai elsı osztályosok és a Jókai M. Gimnázium 7. 
évfolyamára felvett tanulók létszámadatait. 

 
2. Komárom Város Képviselı-testülete a Bozsik J. Általános Iskola részére 2, a Dózsa 

Gy. Általános Iskola részére 1, a Feszty Á. Általános Iskola részére 4, a Petıfi S. 
Általános Iskola részére 2 elsı osztály indítását engedélyezi a 2012-2013. tanévben 

 
3. Komárom Város Képviselı-testülete a Petıfi Sándor Általános Iskola részére, a 2012-

2013. tanévben két hetedik évfolyamos osztály indítását engedélyezi. 
 
            Határidı:  azonnal 
            Felelıs:    Dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
17. napirend: 
Elıterjesztés Komárom Város Polgármesteri Hivatal aljegyzıi munkakör betöltésére pályázat 
kiírás. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e szóbeli kiegészítése Molnárné dr. Taár Izabella 
jegyzı asszonynak a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy 
van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a napirendi ponttal kapcsolatban? 
– megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselı-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
megalkotja: 

 
89/2012. (V.23.) Komárom Város Képviselı-testület határozata: 
 
Komárom Város Képviselı-testülete elhatározta, hogy a Polgármesteri Hivatal aljegyzıi 
munkakörének betöltésére a melléklet szerint pályázatot ír ki. 
 

 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete 
pályázatot hirdet 

 
aljegyzıi munkakör betöltésére 

 

Az aljegyzı fıbb feladatai:  

� A helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. tv. 36. § (1) bekezdése alapján a 
jegyzı helyettesítése, a jegyzı által meghatározott feladatok ellátása,  

� a Közigazgatási és Népjóléti Osztály, Jegyzıi Okmányiroda szakmai irányítása. 
 
Pályázati feltételek: 
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� magyar állampolgárság, büntetlen elıélet, cselekvıképesség, 
� igazgatásszervezı vagy állam - és jogtudományi doktori képesítés vagy közigazgatási 

menedzser szakképesítés, 
� jogi vagy közigazgatási szakvizsga, 
� legalább kétévi közigazgatási gyakorlat megléte, 
� felhasználói szintő számítógépes ismeret. 

 

A pályázat elbírálásánál elınyt jelent: 

� nyelvismeret, 
� önkormányzatnál szerzett vezetıi gyakorlat. 

 

A pályázathoz kérjük csatolni: 

� motivációs levelet, 
� szakmai önéletrajzot, 
� három hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítványt, 
� iskolai végzettséget, szakvizsgát tanúsító okiratok másolatát, valamint a közigazgatási 

gyakorlat meglétérıl szóló igazolást, 
� hozzájáruló nyilatkozatot arról, hogy a pályázat elbírálásában résztvevık a pályázati 

anyagba betekinthetnek. 
 
Beküldési határidı: 2012. június 30. 

 

Elbírálás határideje: 2012. július 30. 

A pályázatot Komárom Város Képviselı-testülete bírálja el. 
Az állás az elbírálást követıen azonnal betölthetı.  

A kinevezés 6 hónap próbaidı kikötésével határozatlan idıre szól. 
 

Illetmény, juttatások: A közszolgálati tisztviselık jogállásáról szóló 2011. évi CXCIX. tv. 
255.§ (3) bekezdése, valamint a Polgármesteri Hivatal Közszolgálati Szabályzata alapján. 
 
A jelentkezéseket Komárom Város Polgármesteri Hivatala jegyzıjéhez, Molnárné dr.Taár 
Izabellához kell benyújtani. (2900 Komárom, Szabadság tér 1.) 
 
A munkakörrel kapcsolatban felvilágosítás Molnárné dr. Taár Izabella jegyzıtıl, ill. Nagy 
Éva humánpolitikai referenstıl a 34  541 300 telefonszámon kérhetı. 
 
Határidı: 2012. június 30. 
Felelıs:   Dr. Molnár Attila polgármester 
 
A Képviselı-testület zárt ülés keretében folytatja a munkáját. 
 

K. m. f. 
 
 

 
Molnárné dr. Taár Izabella       Dr. Molnár Attila 
    jegyzı           polgármester 
Hangfelvétel alapján jegyzıkönyvet készítette: 
         Kovács Krisztina 
          leíró 
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